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Kłódka i trudne hasto, 
żeby nie zniknęły ci pieniądze 
z konta bankowego
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T A R G I P R A C Y

M AHLE Polska Krotoszyn 
Krotoszyn, ul. Mahie 6 

Sobota 22.04 1 0 :0 0 - 18:00  
Niedziela 23.04 1 0 :0 0 - 14:00

Paterskiemu 
ukradli rower
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WYTWÓRNIA BETONU

► s. 14
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OCHMANN
Stachura Michał 

W -70B Rordrażcw, ul. Parkowa 4 
Taljta* (2  722-11-64 
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KOMPLEKSOWE WYKONAWSTWO FUNDAMENTÓW,

ŁAW FUNDAMENTOWYCH, POSADZEK ORAZ STROPÓW W BUDYNKACH 
MIESZKALNYCH, GOSPODARCZYCH I PRZEMYSŁOWYCH

► ŻERKÓW

Pojadą
15 metrów L  
nad ziemią
R o zm o w a  z  b u rm is trz e m  Ż e rk o w a , J a c k ie m  
J ę d ra s zc zy k ie m  o ty m , co b ę d z ie  się d z ia ło  
w  Parku  N ie z w y k ły m  5

F JAROCIN

Ruszyła budow a 
m on ito ringu  
m iasta . Będziem y 
obserw ow an i ► s. 8

> JARACZEWO

przepisuje dzieci do innej
► $ .6

F NOWE MIASTO

M ieszkaniec uszkodził 
S auto, gm ina m usia ła 

mu zap łacić 7 0 0  zł
► s. 5

F KOTLIN

Sławomir

►  Gazeta w sklepach już od poniedziałku 24 kwietnia. 
Ogłoszenia przyjmowane będą do piątku 21 kwietnia.

Biuro ogłoszeń przy ui. Kilińskiego 1a będzie czynne w piątek 21 kwietnia od 8.00 do 15.00.
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Co mieszkańcy 
gminy Jarocin 
sadza o rewitalizacji

Małgorzata
Nie podoba mi się, 
że drzewa są wy
cięte, ale cieszę 
się, że będą nowe 
nasadzenia. Wtedy bę 
dzie lepiej.

Ewa Pietrowiak
Na razie pierwsze prace zostały zrobione i ładnie 
to wygląda. Jestem za tym, żeby odświeżyć park, 
bo trochę nowości by się przydało. Bardzo podoba 
mi się pomysł nasadzenia nowych drzew. Teraz 
wszystko jest wycinane, gdzie się da, więc nowe drzewa 
w parku tym bardziej powinny być.

Anna
Bardzo podoba 
mi się pom ysł 
r e w ita l iz a c j i .
Jestem  bardzo 
zadowolona, że Jaro
cin będzie miał piękny park

Aleksandra Stasik
Jechałam właśnie przez park i 
podoba mi się, że się zazielenia. 
Bardzo ładnie wygląda. Poza tym 
myślę, że pomysł z posadzeniem 
kolejnych drzew jest dobry. Aż miło się 
będzie spacerować.

czyli najczęściej czytane artykuły na portalu 
w  ostatnim tygodniu

Audi uderzyło w ciężarówki należące do 
firmy z naszego terenu. Dwie osoby nie
żyją

Motoserce 2017. Więcej motorów niż 
w ubiegłym roku

Wypadek na Wrocławskiej. Ruch 
wahadłowy

Lądowisko w Jarocinie. Lądowanie w nocy 
niemożliwe. Ktoś zniszczył infrastrukturę

Zderzenie na DK nr 12. Ruch wahadłowy

Konkurs: Wygraj bilety na Disco Stars Festiwal, szczegóły na str. 2m

K U P O N  K O N K U R S O W Y
im ię i nazwisko:

adres:

tel.

odpow iedź na pytanie ze strony 2 m

Wyrażam zgodę na przetwarzanie m oich danych osobowych dla potrzeb związanych z konkursem „Wygraj b ile t 
na festiw al" (zgodnie z Ustawą z dnia 2 9 .0 8 .1 9 9 7  roku o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity: Dz. U. 
2 0 1 6  r. poz. 922 ).

X

Konkurs: Wygraj bilet na koncert zespołu IRA, szczegóły na str. 3m

K U P O N  K O N K U R S O W Y
im ię i nazwisko:

a d re s : ........... .'...............................................................

t e l . : ................................................................................

K tórą rocznicę obchodzi w  tym  roku IRA?

Wyrażam zgodę na przetwarzanie m oich danych osobowych dla potrzeb związanych z konkursem „Wygraj b ile t na koncert zespołu IRA" (zgodnie 
z Ustawą z dnia 2 9 .0 8 .1 9 9 7  roku o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity: Dz. U. 2 0 1 6  r. poz. 9 22 ).

Konkurs „Piątka dla Gazety", szczegóły akcji na str. 3m

X

x

EDYCJA „PIĄTKI DLA GAZETY" KUPON KONKURSOWY

ai  «y
3
; I0

7

im ię i nazwisko:

a d re s : ..........................

t e l . : ...............................

szkoła:

W :

p rz e d m io t: ................

podpis nauczyciela:

klasa:

Czy uważasz, że służby miejskie

71%  10%
Zdecydowanie

tak
Zdecydowanie

me
nie mam zdania

Oddano 2 2 9  głosów

Zagrożone zdrowie i życie 
mieszkańców
S z a n o w n a  R e d a k c jo

K ilka la t te m u  p rze b u d o w a n e  zo 
s ta ło  tzw . ro zw id le n ie  u l. św . D u c h a  
i Żerkow skiej w  Jarocin ie (około 6  lat). 
P rz e b u d o w a  ta  k o s z to w a ła  w ie le  
tys ięc y  z ło tyc h  (za  5 0 0  tys . z ł) .

Z a d a n ie  to  w y e lim in o w a ło  n ie 
b e zp ie c z e ń s tw o  w y p a d k ó w  na ty m  
skrzyżow an iu  (1 w y p a d e k  śm ierte lny  
i 3  ko liz je ).

Były skręt w  lew o tj. ul. Ja rm arcz
n ą  p o w o d o w a ł p rz e c in a n ie  ru ch u  
p o ja zd ó w  ja d ą c y c h  od ry n k u . B yło  
to  zasa d n ic zy m  p o w o d e m  p rze b u d o 
w y  s k rz y ż o w a n ia . Po p rz e b u d o w ie  
i e l im in a c ji sk rę tu  w  le w o  na ty m  
s k rz y ż o w a n iu  n ie  b y ło  w y p a d k ó w  
i w ię k s ze j ko liz ji.

D z iw i fa k t  p o w ro tu  do  ro z w ią z a 
n ia  p rzed  m o d e rn iz a c ją . W  s p ra w ie  
s p rze c iw u  w y k o n y w a n ia  le w o skrę tu  
p is a liś m y  ja k o  z a rz ą d  o s ie d la  do  
U rzę d u  M ia s ta .

P is m a n a sze  z a w ie ra ły  podp isy  
m ie s z k a ń c ó w  ul. J a rm a rc z n e j, s k ie 
ro w a n ie  ru ch u  w  u licę  J a rm a rc z n ą  
sp o w o d u je  z n a c z n e  u c iąż liw o śc i d la  
m ie s z k a ń c ó w . H a ła s  i s p a lin y  b ę d ą  
s ta n o w iły  z a g ro ż e n ie  d la  z d ro w ia ,  
a n a w e t ż y c ia . U w a ż a m y , że  n a leży  
ja k  najszybciej w y b u d o w a ć  p ro jekto 
w an y  łą czn ik  od ul. B em a w  kierunku  
u l. G lin k i i d a le j do  n o w eg o  ronda  
o b w o d n ic y  Ja ro c in a .

P ro je k to w a n y  p rze b ie g  łą c z n ik a  
n ie  b ę d z ie  k o lid o w a ł z  z a b u d o w a 

n ia m i, gdyż m o że  być p ro w a d z o n y  
p o m ię d z y  d w o m a  lin ia m i e n e rg e 
ty c zn y m i 1 5  kV.

W  z a m ie s z c z o n y m  a rty k u le  G .J . 
z d n ia  2 8 . 0 3 . 2 0 1 7  r. n r 1 3  m ie s z 
k a ń c o w i W ilk o w y i, k tó ry  w id z i „d o 
b ro d z ie js tw o ” u rz ą d z a n ia  s k rę tu ,  
pro p o n u jem y, ab y  p rze p ro w a d z ił się  
na u l. J a rm a rc z n ą .

Pragnę d o d a ć , że  na naszej u li
cy u rzą d z a n e  są  w yścig i p o ja zd ó w  
w  szczególności w  godz. p o po łudn io 
w ych i w ieczornych. U w ażam y, że jest 
b rak  m u ld  s p o w a ln ia ją c y c h , z n aku  
ogran iczen ia  szybkości i d o p u szcza l
nego ciężaru ca łkow itego  do 3 , 5  tony.

W  te j s p ra w ie  ró w n ie ż  p is a liśm y  
w  n aszych  p is m a c h .

S ą d z im y , ż e  po w y b u d o w a n iu  
o b w o d n ic y  ruch  p o ja zd ó w  n ieco  się  
z m n ie js z y  i b ę d z ie  m o ż n a  p o d ją ć  
s w o b o d n e  d e c y z je .

U w a ż a m y , że  te m a t  ten  n a leży  
z a w ie s ić  do czasu  u ru c h o m ie n ia  o b 
w o d n ic y  i jeszcze raz p rze an a lizo w ać  
b e zp ie c z e ń s tw o  skrę tu  w  le w o  pod  
w zg lę d e m  ruchu z k ierunku  c e n tru m  
(ja z d y  na w p ro s t).

M ie s z k a ń c y  lic z ą  na p o n o w n e  
p rz e a n a liz o w a n ie  p o w yższeg o  p ro 
b le m u .

W  imieniu i z upoważnienia 
mieszkańców ul. Jarmarcznej 

Czesław Nowak

KADRY

Patryk Kuka wygra) konkurs na dyrektora PCPR-u

Patryk Kulka

P atryk K ulka w  lipcu skończy 3 0  
la t. Z  w y k s z ta łc e n ia  je s t m a g is tre m  
a d m in is tra c ji, u k o ń czy ł ta k ż e  stu d ia  
p o d y p lo m o w e  z zakre su  O rg an izac ji 
Pom ocy Społecznej na U n iw ersytec ie  
E k o n o m ic zn y m  w  P o zn an iu .

O d o ś m iu  la t p ra c u je  w  P o w ia 
to w y m  C e n tru m  P o m o cy R o d z in ie . 
W cześnie j m .in . przez rok był o p ie ku 
n em  osób n ie p e łn o sp ra w n y ch  w  Po
w ia to w y m  O środku W s p arc ia  w  N o - 
s k o w ie . P ia s to w a ł te ż  fu n k c ję  p .o . 
k o o rd y n a to ra  D z ia łu  R e h a b ilita c ji  
O sób  N ie p e łn o s p ra w n y c h  w  P C P R .

Z d e c y d o w a ł s ię  w y s ta r to w a ć  
w  k o n k u rs ie  na d y re k to ra  P C P R  
w  J a ro c in ie , p o n ie w a ż  - ja k  m ó w i 
- sp ełn ia ł w szystk ie w y m a g a n ia  okre
ś lo n e  w  o g ło szen iu .

Jest k a w a le re m , in te re s u je  się  
s p o rte m , p o lity k ą  i h is to rią .

http://www.jarocinska.pl
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TARGI PRACY
MAHLE Polska Krotoszyn

Sobota 22.04
1 0 : 0 0 -  1 8 : 0 0

Niedziela 23.04
1 0 : 0 0  -  1 4 : 0 0

K r o to s z y n , u l. M a h le  6

P r z y n i e ś  s w o j e  C V
i r o z p o c z n i j  k a r i e r ę  

w  M A H L E  P o l s k a !

Z a r e j e s t r u j  s i ę  j u ż  T E R A Z

D o łą c z  d o  nas!
Więcej informacji pod nr tel. 62 72 25 239

http://www.jarocinska.pl
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NIE ZAPŁACIŁ PÓŁ MILIONA ZA PASZE 
i przywłaszczył sobie maszyny rolnicze
1  Jeden rok pozbawienia wolności w zawieszeniu na trzy lata i obowiązek naprawienia szkody - taką 
karę zaproponował prokurator dla 48-latka z gminy Lipno. Mężczyzna oszukał m.in. przedsiębiorcę 
z gminy Żerków.

WIEŚCI
KRYMINALNE
J e c h a ł ra n o  
z dw o m a p ro m ila m i

1 ,9  p ro m ila  a lk o h o lu  m ia ł  
w  o r g a n iz m ie  Z b ig n ie w  M .  
z g m . J a ro c in . P ija n e g o  k ie 
ro w cę  v o lk s w a g e n a  p o lic ja n c i 
z a trz y m a li na u l. Ś w . D u c h a
0  g o d z . 7 . 2 5 .

N ie m ia ł k lu c zy ka , 
n ió s ł ro w e r , 
s p ra w d z iła  
go p o lic ja

Z a c is n ą ł k łódkę na ty ln ym  
ko le  ro w e ru . K ied y  c h c ia ł n im  
je c h a ć , o k a z a ło  s ię , że  n ie  m a  
k lu c z y k a . W z ią ł  ro w e r na p le 
cy i w te d y  n a g le  p o d je c h a ł do  
niego p a tro l p o lic ji. N ie ty p o w e  
zg łoszen ie  p rzy ją ł w  p o n ie d z ia 
łe k  d y żu rn y  ja ro c iń s k ie j po lic ji. 
O d e b ra ł te le fo n  z in fo rm a c ją , 
że  u l. G lin k i id z ie  m ę ż c z y z n a , 
k tó ry  n ie s ie  ro w e r  z k łó d k ą  
na ty ln y m  ko le . - Zgłaszający 
podejrzewał, że  mogło dojść 
do kradzieży. We wskazane 
miejsce udał się patrol policji. 
Funkcjonariusze spraw dzili 
m ężczyznę i okazało się, że  
zapomniał kluczyków do kłód
ki. Najpierw zam knął rower, 
po czym  stwierdził, że nie ma 
kluczyków  - m ó w i m ł. a s p .  
A g n ie szka  Z a w o rs k a , rze c z n ik  
p ra s o w y  K o m e d y  P o w ia to w e j 
P o lic ji w  J a ro c in ie . J e d n o c z e 
śn ie  p o d k re ś la , że  fu n k c jo n a 
r iu s zy  c ie s z y  c z u jn o ś ć  lu d z i, 
k tó rz y  c h c ą  z a p o b ie g a ć  p rz e 
s tę p s tw o m .

K olizja w  c za s ie  
w y p rz e d za n ia

Trzy p o ja zd y  uc zes tn ic zy ły  
w e  w to rk o w e j k o liz ji na k ra 
jo w e j „ 1 2 ” w  o k o lic y  s k rz y 
ż o w a n ia  z u l. P o w s ta ń c ó w  
W ie lk o p o ls k ic h  w  J a ro c in ie .
-  M ieszkaniec gm iny Jarocin 
kierujący peugeotem, wyprze
dzając, doprowadził do kolizji 
z ciągnikiem  rolniczym oraz 
renault clio, którym jechała  
m ieszka n ka  gm iny Jarocin
- m ó w i m ł. a s p . A g n ie s z k a  
Z a w o rs k a , rz e c z n ik  p ra s o w y  
K P P  w  J a r o c in ie . K ie ru ją c y  
p e u g e o te m  z o s ta ł  u k a r a n y  
m a n d a te m . W  z d a rz e n iu  n ik t  
n ie  u c ie rp ia ł.

U d e rz y ł 
w  sam ochód
1 o d je c h a ł

1 0  k w ie tn ia  p o lic ja  o trz y 
m a ła  z g ło s z e n ie ,  ż e  n a  u l.  
H a lle ra  w  J a ro c in ie  n ie z n a n y  
k ie ru ją c y  c o fa ją c  to y o tą  y a ris  
u d e rzy ł w  z ap ark o w an e g o  m e r
c e d e s a  i o d je c h a ł z m ie js c a  
z d a r z e n ia .  F u n k c jo n a r iu s z e  
u s ta l i l i ,  ż e  b y ł n im  8 2 - le t n i  
m ie s z k a n ie c  g m in y  J a ro c in .  
S en io r p rzy zn a ł m u n d u ro w y m , 
że  b y ł w  ty m  m ie js c u , n ie  z a 
u w a ż y ł je d n a k , a b y  u d e rz y ł  
w  in n e  a u to , a le  p rz y ją ł m a n 
d a t.

(era)

Jarocińska prokuratura postawiła 
48-latkowi trzy zarzuty. Pierwszy do
tyczy oszustwa. Mieszkaniec gminy 
Lipno nie zapłacił za zamówiony 
i dostarczony towar przez spół
kę z gminy Żerków. Pobrał paszę 
i artykuły żywnościowe dla zwierząt 
o wartości 498 tys. zł. - Mężczyzna 
prowadzący działalność gospodarczą 
wprowadził w błąd pokrzywdzoną spół
kę co do braku zamiaru i możliwości 
zapłaty za zamówiony i dostarczony 
towar. Znajdował się w trudnej sytu-

Jak należy się ustrzec przed włama
niem na elektroniczne konto bankowe?

Trzeba rozpocząć od tego, że osoby, 
które w ła m u ją  się na nasze konta m a ją  
pełną w iedzę, ja k  w ygląda elektronicz
ny system bankowy. Zna ją luki w  zabez
p ieczeniu sieci. Jak się zabezpieczyć?  
K onieczna  je s t in s ta la c ja  p ro g ram u  
an tyw iru so w eg o  i jego sy stem atycz
na ak tu a liza c ja . Jeżeli logu jem y się, 
to  zw ra c a jm y  uw agę , ab y w szystk ie  
transakcje były po tw ierd zone sm sem  
lub tokenem . W  czasie logow ania się 
na stronę banku należy zw racać uw agę  
na lew y górny narożnik, gdzie jest cer
tyfikat bezpiecznego połączenia - tzw . 
kłódka. N a leży  zazn aczyć , że nie z a 
w sze kłódka w  lew ym  narożniku ozna
cza bezpieczne połączenie, choć strona 
wygląda identycznie jak  naszego banku, 
ale jest zu p e łn ie  inny adres. W te d y  po 
w p row adzen iu  num eru klienta i hasła 
zostaje ono za p a m ię ta n e . Dzięki tym  
in form acjom  sp raw ca uzyska dostęp  
do naszego konta, po czym  w ykona  
o perac je  bez naszej w ie d zy  i zgody. 
Dlatego też w ażn e  jest, aby adres ban
ku w p isy w ać z ręki. S ta ra jm y  się nie 
kopiow ać n um erów  kont, bo są tak ie  
wirusy, które po w yko n an iu  operacji 
ko p iu j-w k le j p o d m ie n ia ją  num er. Za  
każdym  razem  trzeba w p ro w ad z ić  od
ręcznie num er konta. N ależy pam iętać, 
że banki nie w ysy ła ją  e -m aili n a kazu 
jących logow anie się na stronie banku, 
bo niekoniecznie w skazan e  hipertącze  
odnosi się do w łaśc iw ej strony.
Poza tym  pam ię ta jm y , aby hasło nie  
było proste. Ciąg w yrazów  powinien być 
ta k  skonstruow any, żeby nie zaw ie ra ł 
konkretnego w yrazu , a le  sk ła d a ł się 
z w ie lk ich  i m ałych  liter. Był bardzo  
trudny do za p a m ię ta n ia  d la osób po
stronnych, a dla właściciela zrozumiały.

Jeżeli w  czasie logow ania się na 
konto lub dokonyw an ia  p rze lew u w y 
da je  nam  się coś podejrzanego, to nie 
należy w ykonyw ać żadnych czynności, 
bo czasam i to pierw sze skojarzenie, że  
ta  strona jest n iew łaśc iw a, jest p raw i
d ło w ą  reakcją.
Czy błędem jest posiadanie takiego 
samego hasła do konta bankowego, 
poczty elektronicznej i komputera?

Tak. Do każdego z kont należy mieć  
inne hasło. Podkreślam jeszcze raz, aby  
był to ciąg liter trudny do zapam iętan ia . 
P rogram y s łużące  do ła m a n ia  haseł 
ko rzysta ją  ze  słów  języka  polskiego. 
Cracer w pisu je każdy w yraz po kolei aż  
po prostu trafi. Jeżeli u tw o rzy m y jakiś  
w yraz , który n ie is tn ieje, to  trudn ie j 
z ła m a ć  tak ie  hasło.
Czy często należy zmieniać hasło do 

elektronicznego konta bankowego?

acji finansowej, nie wywiązywał się już  
z innych zobowiązań. Jego zachowanie 
w oparciu o całość zgromadzonego 
materiału zostało przez prokuratora 
ocenione jako wypełniające znamiona 
oszustwa - mówi prokurator Maciej 
Meler, rzecznik prasowy Prokuratury 
Okręgowej w Ostrowie Wielkopol
skim.

Kolejne dwa zarzuty dotyczą 
przywłaszczenia przedmiotów le
asingu. W jednym przypadku jest to 
gniotownik mokrego ziarna wartości

O czyw iśc ie , że  trze b a  z m ie n ia ć . 
T ru d n o  p o w ie d z ie ć , co ja k i o k re s . 
Im  częś c ie j z m ie n ia m y  h a s ło , ty m  
lepiej.
Do konta bankowego logujemy się 
z komputera w domu, w pracy, z tele
fonu. Czy w tym zakresie obowiązują 
jakieś środkf ostrożności?

Przede w szystkim  unikać łączenia  
z d a rm o w y c h  sieci W i-F i czy u rz ą 
dzeń, które nam  ktoś udostępnia. Jeżeli 
sp raw ca będzie ch c ia ł się w ła m a ć , to  
będzie  p ró b o w a ł os iągnąć sw ój cel. 
M y  m o ż e m y  je m u  je d y n ie  u tru d n ić  
w ła m a n ie  się na konto i prze jęcie na
szych oszczędności.
Ile odnotowano u nas włamań na 
konta bankowe w tym roku?

D w a . Ale na dane  konto w p ły w a ły  
pieniądze od pięciu osób z terenu całej 
Polski łącznie z tym i z naszego pow iatu. 
Skradzione środki zostały w ypłacone na 
teren ie Litwy, a w łaścic ie lem  konta nie 
jest obyw atel Polski. To, czy uda go się 
ustalić pokaże p row adzone śledztw o . 
N ajw ażnie jsze, że środki skradzione na

70 tys. zł, a w drugim ciągnik rolniczy 
za 40 tys. zł.

Mężczyzna przyznał się do za
rzucanych mu czynów i dobrowol
nie poddał się karze. Prokuratura 
Rejonowa w Jarocinie skierowała 
do Sądu Okręgowego w Kaliszu 
wniosek o wydanie wyroku skazują
cego i orzeczenie uzgodnionej kary 
z oskarżonym.

Oskarżyciel publiczny zapropo
nował karę jednego roku pozbawienia 
wolności w zawieszeniu na trzy lata,

naszym  terenie zostały zabezpieczone. 
Po zg ło szen iu  s p ra w y  n ie zw ło c zn ie  
sk ierow aliśm y pism o do banku o ich 
zab lo k o w an ie , co się uda ło . B yw a ją  
tak ie  sytuacje, że przestępca jest d e 
likatn ie szybszy i p ien iądze uda je  m u  
się w yp łac ić .

Jest też trochę sp raw  dotyczących  
kopiow ania kart tj. sk im m ingu. S praw 
cy w  bankom acie  m o n tu ją  dodatkow y  
czytn ik, który skanu je  pasek m a g n e
tyczny i zapisuje dane na karcie pam ię
ci. N ad bankom atem  jest kam era, która 
rejestruje film  z w p ro w ad zen ia  kodu  
P IN . W  ciągu doby m ożna zeskanow ać  
kilkaset kart. Tutaj przestępcy d z ia ła ją  
bardzo szybko. Pozyskane dane  z kart 
w ys yła ją  za p om ocą sieci tor np. na 
Ukrainę. Tam cyberprzestępcy m ając te  
inform acje, d rukują sw oje karty i za ich 
pom ocą w yp ła ca ją  pieniądze. W  ciągu  
roku m ieliśm y około 1 0  takich zdarzeń. 
W  ilu przypadkach udało się ustalić 
cyberprzestępców?

N iestety  nie uda ło  się. Zazw ycza j 
są to logowania przez tzw. sieć D arknet

połączonego z obowiązkiem informo
wania sądu lub kuratora o przebiegu 
okresu próby, a ponadto o orzeczenie 
naprawienia szkody.

Kaliski Sąd Okręgowy dokona 
oceny przesłanego materiału. Jeżeli 
nie zatwierdzi zaproponowanej kaiy, 
to sprawa ponownie trafi do prokura
tora, który sporządzi akt oskarżenia. 
Śledczy może podtrzymać swoje sta
nowisko i ponownie złożyć wniosek 
o dobrowolne poddanie się karze.

(era)

lub ( > > > )  serwery, które ca łko w icie  
a n o n im iz u ją  p o łą czen ie . S ieć D a rk 
net p o w odu je , że w  ciągu sekundy  
z m ie n ia m y  adres IR P rzykładow o taki 
sp raw ca w  ciągu 1 0  m in u t loguje się 
trzy razy, a le  w  każdym  z p rzypad ków  
za pom ocą innej sieci i z  innego miejsca 
w  Polsce. W  internecie nie jesteśm y  
an o n im o w i, a le  są u rządzen ia , które  
p o zw a la ją  n am  ją  zach o w a ć.
Cyberprzestępcy włamują się nam 

na konta, kradną pieniądze, a banki 
twierdzą, że to jest wina klientów. Jak 
pan to ocenia?

Tę s p ra w ę  n a le ży  ro zp a try w a ć  
w  dw óch  aspektach . Po p ierw sze, czy 
klient o tw orzy ł jak iś  za łączn ik  e -m a ila  
i tym  sa m y m  udostępnił sw oje dane  
i doszło do kradzieży. Po drugie, klient 
nie popełn ił b łędu, nie p rzekaza ł d a 
nych , a m im o  to n ie zn a n y  sp raw ca  
w ła m a ł się na konto i skradł pieniądze. 
N ie m ożna jednoznaczn ie w skazać, że 
klienci są  sobie sam i w inn i.

Rozmawiała 
ELŻBIETA RZEPCZYK

Ważne są kłódka i trudne hasło
Rozmowa z sierż. sztab. K A C PR EM  A N D R Z E JC Z A K IE M  - policjantem  z Zespołu 
do Walki z Przestępczością Gospodarczą Komendy Powiatowej Policji w  Jarocinie

J  Coraz częściej słyszymy o włamaniach na elektroniczne konta bankowe. 
Hakerzy dostają się do systemu bankowego i przelewają pieniądze na swoje 
konta. Niestety takie zdarzenia odnotowała też jarocińska policja. Jak ustrzec 
się przed włamaniem na konto?
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Nowe nazwy u;c
czekają na twoia QP»«!g

Niektóre ulice w Jaroci
nie, Golinie i Witaszycach zmienią 
swoje nazwy. Powodem jest tak 
zwana ustawa dekomunizacyjna.

Dotyczy to dwóch ulic, które 
mają tego samego patrona - Karo
la Świerczewskiego - jednej w J a 
rocinie, a drugiej w Golinie. A tak
że czterech ulic w Witaszycach: 
Władysława Kniewskiego, Hanki 
Sawickiej, Janka Krasickiego oraz 
Henryka Rutkowskiego. Zmiany 
powinny nastąpić do końca wrze-

śnią i mają związek 
z przyjętą 1 kwietnia przez Sejm 
RP ustawą o zakazie propagowa
nia komunizmu lub innego ustroju 
totalitarnego przez nazwy budowli, 
obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej.

Dla wyznaczonych ulic są za
proponow ane już nowe nazwy. 
I tak patronem ulicy Karola Świer
czewskiego w Jarocinie ma zostać 
ks. Ignacy Niedźwiedziński, który 
był zaangażowany w działalność 
nie tylko duszpasterską, ale także

p a t r i o t y c z n ą ,  
społeczną i kulturalną Jarocina. 
Ksiądz Niedźwiedziński czynnie 
uczestniczył w zrywie niepodle
głościowym w latach 1918-1919. 
Jako kapelan powstańców jarociń
skich współpracował z miejscową 
organizacją spiskową „Jedność”. 
W 1922 roku przez miesiąc pełnił 
urząd burmistrza Jarocina. - Ulica 
mająca przyjąć nazwę ks. Niedtwie- 
dzińskiego krzyżować się będzie z ul. 
Stefana Malinowskiego - powstańca 
wielkopolskiego, który jako pierwszy 
w dniu 1 stycznia 1919 r. zawiesił

na jarocińskim ratuszu polski sztan
dar - uzasadnia wybór patrona uli
cy wiceburmistrz Jarocina Robert 
Kaźmierczak.

Z kolei ulica Świerczewskiego 
w Golinie, która sąsiaduje z ul. 
Wojska Polskiego oraz ul. G run
waldzką, ma zgodnie z propozycją 
zmienić nazwę na ul. Władysława 
Jagiełły. - Nadanie jej imienia Wła
dysława Jagiełły korespondowałoby 
więc z ul. Grunwaldzką - podkreśla 
wiceburmistrz Jarocina.

W Witaszycach zmiana zwią
zana byłaby z nadaniem czterem 
ulicom nazw ofiar reżimu sowiec
kiego. Pierwsza z ulic - Władysła
wa Kniewskiego m iałaby nosić 
nazwę Stefana Chlebowskiego, by
łego funkcjonariusza Policji Pań
stwowej w Warszawie, walczącego 
w kampanii wrześniowej 1939 r., 
więźnia Ostaszkowa, zam ordo-

W RAMACH KONSULTACJI ZAPLANOWANO SPOTKANIA Z MIESZKAŃCAMI 
POSZCZEGÓLNYCH ULIC, KTÓRE ODBĘDĄ SIĘ:
- 9 maja, o godz. 18.00 w Zespole Szkół nr 4 w Jarocinie - spotkanie z 
mieszkańcami ul. Karola Świerczewskiego w Jarocinie,
-1 0  maja, o godz. 18.00 w Zespole Szkół w Witaszycach - spotkanie z 
mieszkańcami ul. Władysława Kniewskiego, ul. Hanki Sawickiej, ul. Janka 
Krasickiego i ul. Henryka Rutkowskiego w Witaszycach,
-1 1  maja, o godz. 18.00 w sali Ochotniczej Straży Pożarnej w Golinie - spotkanie 
z mieszkańcami ul. Karola Świerczewskiego w Golinie.

.........I

PROPONOWANE ZMIANY NAZW ULIC:
ulica Karola Świerczewskiego w Jarocinie - na ulicę ks. Ignacy
Niedźwiedziński
ulica Karola Świerczewskiego w Golinie - na ulicę Władysława Jagiełły 
ulica Władysława Kniewskiego w Witaszycach - na ulicę Stefana 
Chlebowskiego
ulica Hanki Sawickiej w Witaszycach - na ulicę Pawła Perzaka 
ulica Janka Krasickiego w Witaszycach - na ulicę Romana Łozińskiego 
ulica Henryka Rutkowskiego w Witaszycach - na ulicę Antoniego Płonki

.wanego w Twerze. Obecnej ulicy 
Hanki Sawickiej miałby patrono
wać Paweł Perzak, który w okresie 
międzywojennym był nauczycielem 
w szkole w Witaszycach. Walczył 
w kampanii wrześniowej 1939 r., 
był więźniem Kozielska, o fiarą 
Katynia. Kolejny mieszkaniec Wi- 
taszyc - Roman Łoziński miałby 
patronować ulicy, która obecnie 
nosi nazwę Janka Krasickiego. 
On także walczył w kam panii 
wrześniowej 1939 r., był w ięź
niem Kozielska i ofiarą Katynia. 
Ulica Henryka Rutkowskiego ma 
przyjąć nazwę Antoniego Płonki, 
nauczyciela szkoły powszechnej 
w Witaszycach, działacza Związ
ku Strzeleckiego „Strzelec”, wal
czącego w kampanii wrześniowej 
1939 r., więźnia Kozielska, który 
zginął w Katyniu.

ANNA KONIECZNA

Burmistrz Jarocina Adam Pawlicki 
w sprawie zmian nazw ulic ogtosit 
konsultacje społeczne. Mogą w nich 
wziąć udział pełnoletni mieszkańcy, 
posiadający stałe miejsce pobytu na 
wyznaczonych ulicach. Zainteresowani 
na zgłaszanie uwag mają czas do 
czwartku -1 8  maja.

■

► NOWE MIASTO

Mieszkaniec uszkodził 
auto, gmina musiała 
mu zapłacić 700 zł

700 zt odszkodowania musiał
niedawno zapłacić nowomiejski 
urząd jednemu z mieszkańców 
z powodu uszkodzenia samochodu 
na gminnej drodze. Wszystko 
przez wystającą studzienkę. Same 
władze przyznają: problemów 
związanych z szutrowymi 
i dziurawymi drogami są dziesiątki

fot. Jakub Nowak

Temat odszkodowania dotyczy wy
darzenia z ubiegłego roku. Sprawa do
piero teraz jednak znalazła swój finał 
w postaci uszczuplenia gminnej kasy.
- Chodzi o odszkodowanie za drogę znaj
dującą się w Wolicy Nowej - wyjaśnia wójt 
Aleksander Podemski. Władze sołectwa 
tej konkretnej sprawy nic kojarzą, choć 
sam sołtys przyznaje, że ludzie często 
zwracają się do niego z różnymi pro
blemami, m.in. tymi dotyczącymi dróg.
- U nas generalnie przeważają jednak 
trasy wewnętrzne, należące do wspólnoty. 
Tras gminnych jest niewiele - podkreśla 
Grzegorz Gogulski.

W gminie udało nam się jednak 
dowiedzieć, że ubiegłoroczna kolizja, 
spow odow ana była przez wystającą 
studzienkę, o którą zahaczyło przejeż
dżające auto. Straty okazały się na tyle 
poważne, że mieszkaniec postanowił 
walczyć o swoje, występując o odszko
dowanie. - Ubezpieczyciel wypłacił mu 
ok. 1.800 z l  jednak istnieje jeszcze coś ~ 
takiego jak  franszyza redukcyjna - opo
wiada skarbnik gminy, Elżbieta Mnich. 
Mówiąc prościej: chodzi o kwotę, którą

ubezpieczyciel potrąca sobie z każdego 
odszkodowania (przyjmuje odpowie
dzialność dopiero od określonej sumy). 
W tym przypadku chodziło o 700 zl. 
- Osoba ta wystąpiła więc do nas o wypłatę 
tej sumy - tłumaczy skarbnik. Władze 
urzędu po zasięgnięciu opinii prawnika 
przyznały ostatecznie, że wspomniane 
odszkodowanie zapłacić trzeba - gmina 
nie jest bowiem ubezpieczona od tego 
typu zdarzeń, sprawa w sądzie i tak 
skońcżyłaby się więc przegraną. Odpo
wiedni punkt został niedawno wpisany 
do zmian i przesunięć w budżecie, radni 
przegłosowali to wraz z innymi finan
sowymi poprawkami.

O ile wspomniana sprawa została 
już zakończona, o tyle problemów na 
gminnych drogach jest cała masa. Wójt 
Nowego Miasta nad Wartą przyznaje, że 
pracy w tym względzie jest bardzo dużo, 
a budżet ma niestety swoje ogranicze
nia. - Staramy się działać jednak w tym 
temacie na bieżąco, reperować powstające 
ubytki - tłumaczy na koniec Aleksander 
Podemski.

(jan)

15 metrów 
nad ziemią 
w Parku 
Niezwykłym

Rozmowa z JACKIEM JĘDRASZCZYKIEM , burmistrzem Żerkowa

Projektant Andrzej Maleszka 
przygotował ciekawy, atrakcyjny 
nie tylko dla mieszkańców Żer
kowa projekt zagospodarowa
nia terenu w północnej części 
miasta, tu, gdzie kiedyś było 
wysypisko śmieci i gdzie dziś 
powstają wokoło domy jedno
rodzinne. Niedawno oddana 
została część z zaplanowanych 
atrakcji - boisko i plac zabaw. 
Co z resztą? Jaką szansę ma 
ten projekt - dotyczący 3-hek- 
tarowej powierzchni - na zre
alizowanie w całości?

R ea lizo w a n y  jes t stop n iow o . 
N ie  je s t  to  in w e s ty c ja  w  ty m  
m o m e n c ie  s u p e rp r io ry te to w a .  
Ś rodk i są  p rz e w id z ia n e  i po go- 
s p o d a rs k u  b ę d z ie m y  te n  p la c  
w y k o n y w a li i ro zw ija li. N a jw a ż 
n ie jsze  e le m e n ty  zo s ta ły  z ro b io 
ne.

Co w najbliższym  czasie 
zostanie jeszcze zrealizowane?

D o zako ń czen ia  jest ta  cżęść  
p ie rw s z a , k tó ra  by w c h o d z iła  
na sk a rp ę . S ą  p e w n e  su g es tie , 
k tó re  p ły n ą  od m ie s z k a ń c ó w  
i od radn ych , żeby  z w e ry fiko w a ć  
p e w n e  e le m e n ty  z a p la n o w a n e  
p rze z  p ro je k ta n ta . Po k o n s u lta 
cji z  ra d n y m i i z m ia n ie  p ro je k 
tu  c h c ie lib y ś m y  z a m o n to w a ć  
w  p a rk u  s iło w n ię  z e w n ę trz n ą .  
C h ce m y jeszcze zrob ić drogę d o 
ja z d o w ą  i z a c z ą ć  p o rz ą d k o w a ć  
z ie lo n ą  czę ś ć  p a rk u , od u lic y

S ło w a ck ieg o  w  górę, na pó łn oc.
Kiedy?
Jeszcze  w  ty m  roku .
Czy udało się pozyskać ja 

kiekolwiek dofinansowanie ze
wnętrzne?

N ie .
Będziecie się starać?
M y  ś le d z im y  w s z y s tk ie  fu n 

d u s ze  i w s z y s tk ie  konkursy. N a  
raz ie  na n ic się n ie  ła p ie m y , na  
nic się n ie  w p isu jem y . W  z w ią z 
ku z  ty m  re a liz u je m y  z a d a n ie  
w  o p a rc iu  o środ ki w ła s n e , a że  
ich n ie  m a  za d u żo , to  ro b im y  
w szys tk o  c iu t w o ln ie j.

Co, pana zdaniem, dobrze 
byłoby zrealizować w kolejnym 
etapie tworzenia Parku Niezwy
kłego?

J e s te ś m y  S z w a jc a r ią  Ż e r-  
ko ft/ską . R ó żn ice  p o z io m ó w  są  
b a rd z o  d u ż e , w y n o s z ą  n a w e t  
p o n a d  2  m etry . N a  te j s k a rp ie , 
która  je s t na p ó łn o c  od b o is ka , 
są  z a p ro je k to w a n e  rynny, z je ż 
d ż a ln ie . To „ n a k rę c a ” m a lu c h y  
i tych  ś redn ich . O prócz tego b y ł
by je s z c ze  z ja z d  lin ow y. T rzeb a  
p o d p ią ć  się pod lin ę , p rzy trzy 
m a ć  na ta k im  d u żym  ram iąc zk u  
i je d z ie  s ię 1 5 - 1 6  m e tró w  nad  
z ie m ią . To ta k a  a tra k c ja  d la  tro 
ch ę  b a rd z ie j z a a w a n s o w a n y c h .  
C h c ie lib y ś m y , że b y  te  e le m e n 
ty  p o w s ta ły  r ó w n ie ż  je s z c z e  
w  ty m  roku . T a kże  - s a n ita r ia t, 
bo to  ró w n ie ż  je s t p o trz e b n e .

Z a m o n to w a liś m y  tu  ju ż  ta k ż e  
s to ja k i do  ro w e ró w , ż e b y  n ie  
o p ie ra ć  ich o s ia tk ę , ty lk o  n o r
m a ln ie  „ p a rk o w a ć ” .

Ile gmina przeznaczy w tym  
roku środków na Park Niezwy
kły?

O k. 7 0 0  tys ięcy z ło tych . ( . . . )  
Tyle je s t z a p is a n e  w  b u d że c ie .

Plac zabaw i boisko cieszą 
się dużym zainteresowaniem...

Tak, m ło d z ie ż , dz iec i a u te n 
tyczn ie  z tego korzystają. C ho d zą  
ca łym i ro d z in am i. ( . . . )  N iek tó rzy  
ju ż  w  fe rw o rze  z a b a w y  zo staw ili 
s w e te rk i, d resy, k to ś  z o s ta w ił  
n a w e t h u la jn o g ę .

To trzeba może założyć biuro 
rzeczy znalezionych!

N ie d łu g o  ta k .
Obiekt powstał nie tylko dla 

mieszkańców osiedla, ale całe
go Żerkowa?

To jest o tw a rty  o b iekt. W s zy 
scy m o g ą  tu  p rzyjść. K ażdy p lac  
je s t inny. ( . . . )  Tu je s t in n a  h u ś 
ta w k a , ś c ia n a  w s p in a c z k o w a .  
To p o z w a la  lu d z io m  p rz e m ie s z 
czać się i szukać innych  a tra kc ji. 
I o to  c h o d z i.

Czy adresowany jest rów
nież do turystów, którzy zawi
tają do Żerkowa?

W  n a tu ra ln y  sp osób  ko rzy 
s ta ją  z  n iego  c i, k tó rzy  n a jb liż e j 
m ieszka ją . A le ja k  ktoś je d zie  ro
d z in ą , p rzy je żd ża  ró w n ie ż  tu ta j.
Rozmawiała ANNA KOPRAS-FIJOŁEK

http://www.jarocinska.pl
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► JARACZEWO

Obronili szkoło, ale przepisują dzieci do innej
J  13 dzieci w jednej łączonej klasie. Tak może funkcjonować podstawówka w Goli 
od września. Zgodnie z prawem, dla wspomnianej garstki uczniów trzeba będzie 
utworzyć nowy etat - dyrektora szkoły. - To ewenement w skali Polski - przyznają 
władze oświatowe gminy.

i\ % ' Klasa I - 12 osób Klasa V O
J g P j W B p  ; Klasa II O Klasa VI O
f  Ą j g P  Klasa III - 1 osoba Klasa VII - O

! !  . ' l ^ 1 |M || Klasa IV O *V sunnę- 13 dzieci

W ostatnim czasie odbyto się kilka spotkań w  sprawie przyszłości szkoły w  Goli

- Nie jest łatwo z tą układanką. 
Takich rzeczy nie robiono przecież od 
wielu lat - mówi wprost Jerzy Jaku
bowski, dyrektor Gminnego Zespołu 
Ekonomicznego-Administracyjnego 
Szkół w Jaraczewie. Przypomnijmy: 
po negatywnej opinii kuratora o likwi
dacji szkoły w Goli, w gminie trwają 
intensywne prace związane z okre
śleniem liczby klas i ułożeniem całej 
nauki od września. Nie jest to łatwe 
z powodu dramatycznie niskiej liczby 
dzieci - do obwodu „nowej” Szkoły 
Podstawowej w Goli należą zaledwie 
43 maluchy.

Przez ostatnie tygodnie odbyło się 
w związku z tym wiele spotkań - tych 
oficjalnych i tych mniej oficjalnych, 
podczas których scenariusz dla szko
ły zmieniał się jak w kalejdoskopie. 
Wszystko z powodu zapowiedzi władz 
gminy o nauce w łączonych klasach. 
Zgodnie z niedawną decyzją minister
stwa, w bardzo małych placówkach 
możliwa będzie wspólna nauka dzieci 
z np. klas I-III. Sami rodzice nie ukry
wali w związku z tym swojego rozgo
ryczenia. - Takie rzeczy w XXI wieku? 
To absurd! - komentowali oburzeni 
w rozmowie z „Gazetą Jarocińską”. 
Wspomniana sytuacja spowodowała, 
że z początkowej radości po obronie 
szkoły, większość rodziców zaczęła... 
deklarować przeniesienie swoich dzie
ci do pobliskiej szkoły w Jaraczewie. 
Wszystko właśnie przez obawę przed 
klasami łączonymi.

Co z kolei na to nauczyciele? Pod
czas jednego ze spotkań z rodzicami 
przyznawali, że nie mają doświadcze
nia w nauczaniu w łączonych klasach.
- Nigdy tego nie robiłam - odpowia
dała Kamila Gendera, wicedyrektor 
placówki. Trudno się jednak dziwić

-jak przyznają nam ludzie pracujący 
w oświacie, takiej formy nauki nie 
prowadzono w Polsce od wielu lat. 
Jak może to wyglądać w praktyce? 
- Część zjajęćJak matematyka czy język 
polski może być prowadzona osobno, 
jednak reszta przedmiotów powinna być 
realizowana wspólnie - odpowiadał na 
zadane w tej sprawie pytania miesz

kańców dyrektor obecnego (jeszcze) 
Zespołu Szkół w Jaraczewie, Jarosław 
Podkówka.

Jak się dowiedzieliśmy, ostatecz
nie obawa rodziców o połączeniu klas 
okazała się na tyle silna, że zdecydo
wana większość z nich zadeklarowała 
wstępnie przepisanie swojego dziecka 
do podstawówki w Jaraczewie. Do

momentu zamknięcia tego wydania 
gazety, z początkowych 43 maluchów, 
które miały uczyć się w Goli, pozosta
ło jedynie 13 (12 w pierwszej klasie 
i jeden w trzeciej).

* - Większość rodziców ostatecznie 
spasowała. Nikt nie chciał przecież łą
czonych klas, to naturalne - opowiada 
nam jeden z rodziców. - Ostatecznie

plan był zresztą taki, aby rodzice star
szych klas - od IV  do VII - przepisali 
dzieci do Jaraczewa. Dzięki temu osta
tecznie w szkole zostałoby poniekąd po 
staremu - uczyłyby się tu dzieci tylko 
w nauczaniu początkowym - zaznacza.

Co na to wszystko władze Oświa
towe w gminie? - Rozstrzygające decyzje 
zapadną za jakiś czas Jednak na chwilę 
obecną będzie w szkole jedna łączona 
kla$a I-III - komentuje Jerzy Jaku
bowski. Przyznaje, że .wspomniana 
sytuacja jest nieco absurdalna. - To 
będzie, niestety, ewenement w skali Pol
ski - zaznacza szef GZEAS-u. Dla 
w spom nianej garstki m aluchów, 
zgodnie z prawem, trzeba utworzyć 
stanowisko dyrektora. Nie wiadomo 
jeszcze, jak będzie wyglądała kwestia 
nauczycieli. Możliwe jednak, że ktoś 
straci pracę.

Jak z kolei ta sytuacja wpłynie na 
funkcjonowanie szkoły w Jaraczewie? 
Czy zmieszczą się tam wszystkie dzie
ci? - Może być trudno - odpowiada dy
rektor Jakubowski. Przyznaje, że w grę 
może wchodzić dwuzmianowość, jed
nak sam nie będzie podejmował talach 
decyzji, tym bardziej, że ministerstwo 
jest przeciwne takim rozwiązaniom. 

S |  - Trzeba przedyskutować jeszcze tę kwe- 
I f  stię z radnymi, burmistrzem. Jest jeszcze 
jll trochę czasu - zaznacza.

Sami rodzice nie ukrywają z ko
lei żalu w związku z całą sytuacją. 
Jak dowiedzieliśmy się nieoficjalnie, 
początkowo pojawił się wśród części 
z nich nawet pomysł, by pojechać do 
kuratorium i poprosić o ponowne roz
patrzenie całej sprawy. Jak problem 
zostanie rozwiązany ostatecznie? Bę
dziemy informować o tym na bieżąco 
na naszych łamach.

JAKUB NOWAK

PIERWSZY RAZ NA SESJI RADY GMINY

Na pewno będę kandydow ał
Rozmowa ze SŁAWOMIREM WĄSIEWSKIM

- radnym powiatowym z KotlinaI
m Dlaczego dopiero po ponad 
dwóch latach przybył pan na 
sesję Rady Gminy Kotlin?

Od jakiegoś czasu otrzymuję 
zaproszenia na sesję w Kotlinie. 
Nie były one przesyłane od po
czątku kadencji. Dlaczego w ta
kim okresie pojawiłem się na sesji? 
Teraz dyskutujemy o powiato
wych inwestycjach, a szczególnie 
tych w infrastrukturze drogowej. 
W gminie Kotlin jest realizowane 
jedno z ważniejszych zadań z tego 
sektora, a mianowicie przebudowa 
drogi Prusy - Magnuszewice - Ko
tlin.

■ Czy teraz częściej będzie pan 
uczestniczył w sesjach kotliń- 
skiej rady?

Niekoniecznie. Co miesiąc na 
pewno nie będę w stanie. To nie jest 
tak, jak w powiecie, gdzie posie
dzenia odbywają się po południu. 
Natomiast co jakiś czas jak najbar
dziej będę przychodził na sesję. 
Dobrze byłoby gdybym był raz na 
kwartał. Na pewno postaram się 
być na tej po wakacyjnej przerwie, 
kiedy będą przygotowane wnioski

do budżetu powiatu na 2018 r.

■ Niektórzy mówią, że tą wizy
tą rozpoczął już pan kampanię 
wyborczą do przyszłorocznych 
wyborów samorządowych.

Samorządowcem jestem już 
bardzo długo. Kampanię prowadzi 
się cały czas. Nie ma przerw, czyli 
spotkania dzień po wyborach też 
są elementem kampanii. Przyj
mowanie budżetu, realizowanie 
inwestycji to jest cały czas infor
macja, która dociera i jest przeka
zywana w imieniu mieszkańców, 
których reprezentuję. Nie można 
uczestnictwa w jednym czy drugim 
spotkaniu sprowadzać do rozpo
częcia kampanii wyborczej.

■ Będzie pan kandydował w wy
borach na wójta Kotlina?

Na pewno będę kandydował. 
Nie wiem jeszcze, na jakie stanowi
ska, wjakich samorządach. Jestem 
z samorządem związany tyle Jat 
i zdobyte doświadczenie chciał
bym wykorzystać. Tym bardziej, 
że pracując w Poznaniu zdobyłem 
dodatkowe doświadczenie, które 
jest istotne z punktu widzenia sa

morządów.

■ Niektórzy mówią, że po wpro
wadzeniu kadencyjności w samo
rządach, która uniemożliwi start 
wójtowi Mirosławowi Paterczyko- 
wi, pan ma już wygrane wybory.

Ja tak do tego nie podchodzę. 
Jeżeli ktokolwiek decyzję o starcie 
w wyborach uzależnia od tego, że 
ktoś inny nie może kandydować, to 
w mojej ocenie jest to złe podejście. 
Najlepsza jest zdrowa rywalizacja, 
bo wtedy wybiera się lepszego. 
I to mieszkańcy zdecydują, kogo 
wybiorą.

■ Na sesji wspomniał pan, że 
zawsze jest pan do dyspozycji 
mieszkańców. Zapraszał do kon
taktu e-mailowego, ale nie podał 
pan żadnego adresu. Czy za na
szym pośrednictwem mógłby go 
pan udostępnić?

Mój e-mail nie zmienił się od 
czasu, kiedy pracowałem w Kotli
nie. Cały czas jest taki sam: wa- 
siewskislawomir@tlen.pl.

Rozmawiała 
ELŻBIETA RZEPCZYK

► POWIAT JAROCIŃSKI ___

Starostwo wycofało się 
z planów odebrania
dotacji

Organizacje pozarządowe, które 
prowadzą między innymi zajęcia spor
towe i kulturalne dla dzieci z powiatu 
jarocińskiego, nie stracą ministerialnej 
dotacji przekazywanej za pośrednic
twem starostwa. Po dwugodzinnej sesji 
rady powiatu, na której jedyną uchwa
łą była właśnie ta dotycząca dotacji, 
wycofano się z planów przekazania 
pieniędzy na inne cele. Mowa o ponad 
500 tys. zł w skali roku.

Los uchwały wydawał się przesą
dzony jeszcze przed środowym posie
dzeniem, bo struktury PSL-u wezwały 
swoich radnych do głosowania przeciw
ko zmianom, których pomysłodawcą 
był wicestarosta Mirosław Drzazga. Ten 
w prezentacji udowadniał, że „powiat 
wraca do inwestycji w oświatę” i po
trzebuje środków na projekty unijne. 
Zapowiedział też kontrolę wykorzysta
nia przekazanych dotychczas pieniędzy.

Z kolei przedstawiciele organizacji, 
które korzystają ze środków ministe
rialnych przekonywali, że służą one 
między innymi do przygotowywania

materiałów do zajęć, co pozwala ob
niżyć ich koszty. Apelowali też do rad
nych o kierowanie się „dobrem dzieci 
i młodzieży”. W trakcie posiedzenia nie 
brakowało wzajemnych uszczypliwości 
na linii wiceburmistrz Robert Kaźmier- 
czak, od początku torpedujący pomysł 
„głabnięcia” pieniędzy i wicestarosta 
Mirosław Drzazga, którego wspierał 
członek zarządu Stanisław Martuzal- 
ski. Padły słowa o „dobrym wuju Mir
ku” (chodziło o Mirosława Drzazgę), 
„generalnym szkodniku i likwidatorze 
publicznej oświaty” (o Robercie Kaź- 
micrczaku).

Ostatecznie rada większością gło
sów zdjęła z porządku obrad punkt 
dotyczący zmian w przyznawaniu do
tacji. Być może temat wróci po wyni
kach zapowiadanej przez wicestarostę 
kontroli.

(nba)

Wiecej o dyskusji na

www.jarocinska.pl

http://www.jarocinska.pl
mailto:wa-siewskislawomir@tlen.pl
mailto:wa-siewskislawomir@tlen.pl
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Nawet 30 tysięcy miesięcznie
„wyciąga" lekarz w jarocińskim szpitalu

1  Do 140 złotych za godzinę dyżuru otrzymują w jarocińskim szpitalu lekarze 
anestezjolodzy. Miesięczne wynagrodzenia medyków wahają się od 5,5 do 30 tysięcy 

złotych. Większość zarabia w granicach od 12 do 20 tysięcy. Są to kwoty brutto.

I do 140 zł
za godzinę dyżuru 
otrzymują lekarze 
anestezjolodzy w jarociń-

I
skim szpitalu, pozostali 
zarabiają w granicach od 
60 do 80 zt za godzinę, 
stawka za godzinę dyżuru 
na „wieczorynce” wynosi 
od 50 do 60 zt

od 5,5 do 
30tys.zł
miesięcznie wynoszą wyna
grodzenia lekarzy 
w szpitalu, większość zarabia 
w granicach od 12 do 
20 tys. zt ^

Na wysokie koszty zatrudnienia lekarzy zwrócił 
uwagę na przedostatnim posiedzeniu rady powiatu 
nowy przewodniczący rady nadzorczej szpitala 
Krzysztof Gieburowski. - Jesteście najbogatszą 
w województwie wielkopolskim lecznicą - stwierdził. 
- Płacicie najlepiej, bo prawie do 140 złotych za go
dzinę dyżuru lekarzom zje specjalizacją. W ościennych 
szpitalach maksymalna stawka to 80 złotych - twierdził 
przewodniczący rady nadzorczej.

Do jego twierdzeń odnosi się prezes szpitala 
Leszek Mazurek. - Moim zdaniem trochę za pochop
nie zostało to powiedziane. Pan przewodniczący miał 
na ten temat za małą wiedzę. Po analizie wynagrodzeń 
w ościennych szpitalach okazuje się, te nie odbiega
my poziomem od nich. Prawdą jest, że dwóch, może 
trzech lekarzy zarabia w Jarocinie po 130,140złotych 
za godzinę dyżuru. Z  drugiej strony mamy i takich, 
którzy pracują na „wieczorynce ” i mają 50 - 60 zło
tych. Ale większość lekarzy z naszego szpitala zarabia 
w granicach 60 - 80 złotych. Wysokość tych stawek 
zależy między innymi od stopnia i rodzaju specjalizacji 
lekarza oraz od stażu pracy - wyjaśnia Mazurek.

Lekarze z maksymalnymi stawkami to anestezjo
lodzy. - Kilka lat temu, za poprzedniego zarządu 
(prezesem był Marcin Jantas - przyp. red.) lekarze 
tej specjalności byli bardzo potrzebni. Mieliśmy wtedy 
kryzys i szpitalowi groziło nawet zamknięcie. Aby

Jeśli chodzi n wysokość 
wynagrodzeń 
wychodzimy poza średnią 
okolicznych szpitali. 
czas prowadzę rozmowy 
z załogą na temat 
wynagrodzeń 
i pewne rzeczy zostały 
już wprowadzone.
Nie chciałbym jednak 
zdradzać szczegółów. 
Wolałbym powiedzieć za 

jakiś czas, co jut. udało 
się osiągnąć.

LESZEK MAZUREK
prezes spółki Szpttal Powiatowy w Jarocinie

pozyskać lekarzy tej specjalizacji, ówczesny prezes 
zaproponował takie stawki i w ten sposób lekarzy 
przyciągnął - tłumaczy obecny szef lecznicy.

Większość lekarzy pracuje na kontraktach, 
nieliczni na umowach o pracę. Oprócz podsta
wowych obowiązków, lekarzom szpital płaci za 
dyżury - mogą być nawet 12-godzinne. Do tego do
chodzą dodatki w zależności od oddziału i zakresu 
obowiązków. - Na przykład lekarze ortopedzi mają 
wyżej wyceniane trudne, skomplikowane operacje. 
Jeśli lekarz ma tych operacji, to jego wynagrodzenie 
też jest wtedy nieco wyższe - wyjaśnia prezes M a
zurek. - Idziemy w tym kierunku, żeby podpisywać 
z oddziałami tak zwane kontrakty zadaniowe. Tak 
już jest w przypadku ortopedii i wewnętrznego. Wte
dy kierownik takiego oddziahi otrzymuje określoną 
pulę pieniędzy i to on rozdziela je  według własnego 
rozeznania - dodaje.

Prezes twierdzi, że lekarze nie otrzymują do
datkowego wynagrodzenia za zabiegi, które szpital 
wykonuje odpłatnie. - Z  tej kwotyjest tylko dopłaca
ne anestezjologom, którzy muszą przyjechać na taki 
zabieg - mówi.

Specjalny dodatek otrzymują lekarze, którzy 
pełnią funkcję kierowników oddziałów - ordynato
rów. Szef szpitala nie chce jednak ujawnić ich wy

sokości. - To trudne pytanie, proszę

mnie spytać o to w innym terminie. Pewna kuchnia 
tych spraw niech zostanie słodką tajemnicą zarządu 
szpitala - uśmiecha się Mazurek. Przyznaje tylko, 
że dodatki ordynatorów są zróżnicowane w za
leżności od oddziału, którym kierują. - Dlatego nie 
chciałbym ich ujawniać, żeby nie wprowadzać zamętu 
w szpitalu - argumentuje.

Dodatkowe wynagrodzenie lekarze otrzymują 
także za tak zwaną gotowość telefoniczną. Stawka 
za 24-godzinny dyżur pod telefonem wynosi 670 
zł (brutto).

Leszek Mazurek przyznaje, że koszt wynagro
dzeń pracowników pochłania prawie 80% budżetu 
szpitala. - Taka proporcja bierze się stąd, że szpital 
w Jarocinie ma stosunkowo niski kontrakt z Naro
dowym Funduszem Zdrowia. Gdyby tych pieniędzy 
w budżecie było więcej, proporcje by się zmieniły 
-' uważa prezes.

Szef szpitala przyznaje, że problem wyna
grodzeń jest jednym z najważniejszych, z którym 
przyszło mu się zmierzyć po objęciu stanowiska. 
- Wynagrodzenia są za wysokie w stosunku do kondycji 
finansowej szpitala. Nie miałbym nic przeciwko, gdyby 
kontrakt z NFZ-em był wyższy i szpital miał lepszą 
sytuację. Wówczas chętnie dałbym załodze pieniądze, 
na które zashiguje - zapewnia Mazurek.

ANNA KONIECZNA

Wśród pacjentów i ich rodzin pokutuje przekona
nie, że po południu w szpitalu trudno spotkać 

jakiegoś lekarza. Czy spotkał się pan z taką 
sytuacją?

Może tak było, ale od momentu, kiedy jestem  
tu prezesem, często chodzę po szpitalu i po 

oddziałach, sprawdzam i nie spotkałem 
się z taką sytuacją, żeby nie było lekarzy, 
którzy mają dyżur i powinni być na miejscu. 
Poza tym trafiają do mnie pisma i mam 
telefony od lekarzy, którzy chcą wcześniej 

wyjść z pracy, więc śmiem twierdzić, że 
samowolnie się nie oddalają. Robię wszystko, 

żeby te godziny, za które płacimy lekarzom, były 
rzeczywistymi godzinami pracy.

99
34.727.474,06 zl
- przychody ze sprzedaży usług szpitalnych

24.497.431.31 zl
-  wynoszą ogólne koszty wynagrodzeń 
z pochodnymi, w tym:
► 12.349.953,12 zł - wynagrodzenia z tytułu 
umów o pracę wszystkich pracowników
► 2.247.703,32 zł - składki ZUS
► 8.521.863,62 zł - kontrakty lekarskie
► 1.377.911,25 zł - kontrakty pielęgniarskie

9.568.361,11 zl
wynosi całkowity koszt wynagrodzeń lekarzy, 
w tym:
► 1.046.497,49 zt - zatrudnionych na umowę 
o pracę
► 8.521.863,62 zł - na kontraktach

(kwoty brutto, dane za 2016 r.)

Szpital Powiatowy w Jarocinie
9 lekarzy zatrudnionych jest w jarocińskim szpitalu na 
podstawie umowy o pracę 
73 - na podstawie umów cywilnoprawnych 
Specjalizacje lekarzy:
9 internistów (w tym 1 diabetolog)
11 chirurgów (w tym 1 chirurg onkolog)
5 pediatrów 
2 neonatologów 
4 ortopedów 
11 anestezjologów 
9 ginekologów - położników 
2 onkologów (poradnie 
specjalistyczne)
1 medycyny ratunkowej 
1 medycyny rodzinnej 
(„wieczorynka” )
9 bez specjalizacji

Poziom zatrudnienia oraz wynagrodzeń lekarzy 
w Pleszewskim Centrum Medycznym

. ► 19 lekarzy zatrudnionych jest na podstawie umowy o pracę
► 5 - na podstawie umowy zlecenia
► 146 lekarzy zatrudnionych na podstawie kontraktu

Stawki godzinowe wynagrodzeń lekarzy*.
► bez specjalizacji - 35 zt, za dyżury 40 - 50 zł
► po odbyciu połowy specjalizacji i ze specjalizacją pierwszego stopnia - 40 zł, za dyżury 50 - 53 zł
► specjaliści - 50 - 100 zł, za dyżury 60 - 100 zł

Poziom zatrudnienia oraz wynagrodzeń lekarzy 
w szpitalu w Krotoszynie’
► 15 lekarzy zatrudnionych jest na podstawowe umowy o pracę
► 94 na podstawie kontraktu

Stawki godzinowe wynagrodzeń lekarzy:
► 40 - 75 zł zarabiają lekarze pracujący na kontrakcie, kilku specjalistów ma stawkę od 90 do 100 zł
► od 3.700 do 5.500 zł wynoszą wynagrodzenia zasadnicze lekarzy zatrudnionych na podstawie 
umowy o pracę (plus stawki za nadgodziny, dyżury świąteczne oraz inne dodatki)

Zapytania o poziom wynagrodzeń i zatrudnienie lekarzy wysłaliśmy również do Szpitala w Środzie Wlkp.
Jednak do momentu zamknięcia tego numeru gazety nie otrzymaliśmy odpowiedzi.

http://www.jarocinska.pl
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► RUSZYŁA BUDOWA MONITORINGU JAROCINA. BĘDZIECIE OBSERWOWANI

M iejskie kamery z podglądem policji
J  Monitoring Jarocina. Kilkadziesiąt kamer w różnych punktach miasta. System podpięty do Komendy 
Powiatowej Policji. Funkcjonariusze obserwujący na monitorach główne ulice, skwery, starówkę i wejścia 
do parków. A być może i wsie.

To oczywiście model docelowy, jednak 
każdy wprawny obserwator4niejskiej prze
strzeni zauważy, że niedawno w Jarocinie 
stanęły nowe słupy, na których zamontowa
no obrotowe kamery. To właśnie elementy 
nowego miejskiego monitoringu. - To będzie 
taki skok milowy jeśli idzie o bezpieczeństwo
- zapowiadał wcześniej burmistrz Adam 
Pawlicki i mówił o wysiłkach związanych 
z włączeniem systemu do sieci przesyło
wych.

Specjalne słupy już stoją między innymi 
na ul. Wyszyńskiego w Jarocinie i skrzy
żowaniu z al. Niepodległości (zdjęcia). 
Obrotowa kamera wisi też na wejściu do 
parku miejskiego od strony ul. Poznańskiej, 
a także przy placu zabaw na os. 1 0 0 0 -lecia. 
Jeszcze wiosną urządzenia zamontowane 
zostaną w dwóch punktach na rynku. 
Pomysłu nie pilotuje ratusz, ale spółka 
Jarociński Fundusz Poręczeń Kredytowych.
- Na chwilę obecną mamy sieć pociągniętą 
do ul. Wyszyńskiego. Rozmawiamy z firmą

MAPA
ZAMONTOWANYCH

KAMER

Orange, aby na terenie miasta przejść ich 
studzienkami - tłumaczy kwestie techniczne 
Robert Cieślak, prezes JFPK. - Część pozwo
leń już mamy, w kwietniu chcę robić kolejne 
zapytania do podmiotów, które pociągną nam 
kabel światłowodowy do tych studzienek. 
Wtedy będą kolejne kamery ustawiane między 
innymi na Kościuszki, Hallera, przy dawnym 
dworcu PKS, skrzyżowaniu ul. Kościuszki 
i Niepodległości, a także dwie na rynku.

Sprawą otwartą pozostaje to, w jakiej 
formie będzie działało docelowo centrum 
monitoringu, które ma być zlokalizowane 
przy ul. T. Kościuszki w Jarocinie (dawny 
budynek straży miejskiej). - Nie wiem jesz
cze, czy będą tam stanowiska do obserwacji 
- a to się wiąże z zatrudnieniem obsługi - czy 
tylko ograniczymy się do serwerów. Jest to tak 
rozwiązane, że podgląd na te kamery będzie 
miała policja - wyjawia Cieślak. Spółka, jak 
twierdzi prezes, jest właśnie na etapie „do
grywania umowy” z Komendą Wojewódzką 
Policji w Poznaniu. Kiedy ruszy miejski Big

Brother? - Wyznaczyłem sobie czas na maj. 
Chciałbym, żeby ten pierwszy etap - Rynek, do 
ul. Hallera, Węglowej najpóźniej uruchomić 
w czerwcu - mówi szef JFPK. - W kwietniu 
chciałem podpisać umowę z policją, żeby 
funkcjonariusze mogli monitorować kamery, 
które już są zamontowane w parku.

Wcześniej policja również miała podgląd 
na kamery - między innymi te w rynku i na 
ul. Paderewskiego. Problem polegał jednak 
na tym, że wysłużony sprzęt nie dawał od
powiedniej rozdzielczości. Zdarzało się tez, 
że kamery były nieużyteczne... z powodu 
zalegającego brudu.

Spółka póki co sama inwestuje w sieć. 
Zarząd liczy jednak, że do monitoringu 
zostaną podpięte gminne instytucje, w tym 
szkoły i spółki miejskie. - Chodzi o to, żeby to 
nam się wjakiś sposób finansowało - wylicza 
Cieślak. - Gmina przekazała nam to zadanie 
jako spółce, my ponosimy koszty tej inwesty
cji, a następnie utrzymania kamer, koszty 
energii, podatek od nieruchomości. Kiedy

oddamy monitoring, to oczywiście zwrócę 
się do burmistrza, bo pieniądze w budżecie 
są zabezpieczone na bezpieczeństwo.

Zupełną nowością ma być możliwość 
włączenia do systemu prywatnych posesji 
(tam gdzie pozwolą na to warunki tech
niczne i wyposażenie). Pomysłodawcy 
monitoringu chęą też wykorzystać internet 
radiowy, w który gmina zainwestowała 
kilka lat temu w ramach projektu „In
ternet dla mieszkańców wykluczonych 
cyfrowo”. - Chcemy doinwestować tę 
radiówkę, żeby objąć swoim zasięgiem 
również miejscowości wiejskie na terenie 
gminy. Chodzi o to, żeby była możliwość 
instalacji kamer w siedliskach wiejskich, 
tam gdzie jest zgłaszanyjakiś problem np. 
zachowań aspołecznych w przestrzeni 
publicznej - mówi Cieślak.

Szef JFPK szacuje, że monitoring 
pochłonie około 400-500 tys. zł. m

(nba)

ZAMONTOWANE KAMERY:
► 1 . R o zw id le n ie  u lic  Ż e rk o w s k ie j,
Św . D u c h a  i S p o rto w a  ( 1 )
► 2 .  O s ie d le  1 0 0 0 - le c ia  - P la c  z a b a w  ( 1 )
► 3 .  P ark  p rzy  s ta w ie  (c ią g  k o m u n ik a c y jn y  
p o m ię d z y  u l. Św . D u c h a  a os. K a s z ta n o w a  
na w ys o ko ś c i s ta w u ) ( 1 )
► 4 .  K a rd y n a ła  W y s zy ń s k ie g o  na  w ysokośc i 
u l. G o łę b ie j ( 1 )
► 5 .  K a rd y n a ła  W y s zy ń s k ie g o  na w yso ko śc i 
P iw n ic y  Ja n a  (P iw n ic a  J a n a , S p ic h le rz  o raz  
te re n y  p rzy le g łe ) ( 1 )
► 6 .  P ark in g  K o śc ie ln a  ( 2 )
► 7 . U l. P o z n a ń s k a /S k a rb c z y k  p rzy  d ro d ze  
n r 1 1  ( 2 )

Norbert Żurek, Elektronix-System
To są w yso kie j jakości k a m e ry  cy fro w e IP  n a g ry w a ją c e  w  fo rm a c ie  Fuli H D . K ażd a  m a  
n a p ra w d ę  m o c n y  zo o m . D la  p rzy k ład u  - bez p ro b le m u  o d c zy tu je m y  ta b lic e  re jes tracy jn e  
p o ja zd ó w  p rze je żd ża ją c y c h  d ro g ą  nr 11  w  Jaro c in ie  a lb o  z id e n ty fik u je m y  z k ilk u d z ie s ię 
ciu m e tró w , czy c z ło w ie k  p ije  w o d ę  w  p a rk u , czy np. p iw o  z b u te lk i. Jako śc io w o  system  
je s t n ie p o ró w n y w a ln y  z ty m , któ ry  d z ia ła ł do  te j pory. O b ra z  je s t d z ies ięc io kro tn ie  lepszy. 
C o w a ż n e  - k a m e ry  w id z ą  te ż  w  nocy, n ie  p o trz e b u ją  z e w n ę trz n e g o  o ś w ie tle n ia , bo  
d o ś w ie tla ją  się s a m e . W  tej c h w ili system  ju ż  je s t w  fa z ie  tes tó w  i m yślę , że  na d n ia ch  
b ę d z ie m y  g o tow i do  p o d p ięc ia  do  ko m e n d y  polic ji pod p u n k t re jestrac ji i o b s erw ac ji.

DODATKOWO
ZOSTANĄ
ZAMONTOWANE
(PLANOW ANE)
► R y n e k  - 2
► H a lle ra  - 1
► W ę g lo w a  - 2
► M o n iu s z k i - 1  (d a w n y  P K S )
► K o ś c iu s zk i/N ie p o d le g to ś c i - 1

http://www.j


► KOTLIN

Prawie pół miliona 
na dodatkowe pensje 
w oświacie
Ponad 448 tys. zi wydano 
trzynastki w oświacie.

*  SP w Kotlinie
nauczyc ie le  ( 3 0  osób)

104.735,19 zł
dyrektor 
Edyta Orpel
5.507,78 zł
ad m in is trac ja  i obstuga

27.120,64 zł

* SP w Magnuszewicach
nau czyc ie le  ( 1 5  osób)

19.819,50 zł
dyrektor
Beata Siudzińska
5.130,85 zł
a d m in is tra c ja  i obstuga

4.998,62 zł

budżetu gminy Kotlin na
(era)

► SP w Woli Książęcej
n a u c zy c ie le  ( 1 3  osób)

42.325,64 zł
d y re k to r
Marzena Tomaszewska
6.105,70 zł
a d m in is tra c ja  i obsługa

14.202,69 zł

► Gimnazjum Kotlin
na u czyc ie le  ( 2 2  osoby)

59.827.55 zł
d y re k to r  
Jolanta Karwat
5.345,09 zł
a d m in is tra c ja  i obstuga

3.711.55 zł

► SP w Stawoszewie
n a u c zy c ie le  ( 1 4  osób)

36.031,33 zł
d y re k to r
Wiesława Gomułka
4.910,53 zł
a d m in is tra c ja  i obstuga

8.076,96 zł

► Gimnazjum Wola Książęca
n a u c z y c ie le

42.072,27 zł
d y re k to r  
Teresa Liczek
5.497,01 zł
a d m in is tra c ja  i obstuga

2.945,62 zł

► Przedszkole Publiczne Kotlin
n a u c z y c ie le  ( 1 5  osób)

31.638,73 zł
d y re k to r Elżbieta Krawczyk
4.440,05 zł
a d m in is tra c ja  i obstuga

14.354,04 zł
wszystkie kwoty brutto 

OFERTA PRACY

------------------------  OFERTA PRACY

W ygrał konkurs 
na stanowisko dyrektora

Konkurs na szefa Powiatowe
go Centrum  Pomocy Rodzinie 
w Jarocinie został rozstrzygnięty.
O stanowisko ubiegała się tylko 
jedna osoba - Patryk Kulka, któ
ry pełnił funkcję referenta w tej 
placówce. Potwierdziły się tym 
samym doniesienia, o których pi
saliśmy w jednym z poprzednich 
numerów „Gazety”.

Patryk Kulka zastąpi na stanowisku dyrektora 
PCPR-u Przemysława Masłowskiego, który po zmianie 
władzy w powiecie został zwolniony z pracy. Starosta 
Teodor Grobelny uzasadnia! decyzję o rozstaniu się 
z nim brakiem zaufania.

- Była to jedyna osoba startująca w konkursie na 
dyrektora centrum pomocy rodzinie. Kandydat uzyskał 
rekomendację ze strony komisji konkursowej, która 
jednomyślnie podjęła decyzję o zaakceptowaniu kandy
datury Patryka Kulki na stanowisko dyrektora - mówi 
Mirosław Drzazga, wicestarosta jarociński. - Teraz 
starosta pochyli się nad protokołem z pracy komisji.
Ze swojej strony mogę powiedzieć, że Patryk Kulka na 
wszystkie pytania odpowiedział w sposób wyczerpujący 
i dlatego uzyskał rekomendację ze strony komisji - dodaje 
urzędnik.

(seb)

Firma Produkcyjno-Handlowa „PAULA” 
Zakład Produkcyjny w Parzewie 

Parzew 1 4 ,6 3 -2 2 0  Kotlin

Zatrudnimy osobę do pracy na stanowisko:

PRACOWNIK
PRODUKCJI

OFERUJEMY
• zatrudnienie na pełen etat. 

umowa o pracę
• praca na III zmiany
• możliwość rozwoju oraz podnoszenia
• kwalifikacji zawodowych

WYMAGANIA
• książeczka sanepidu
• uprawnienia na wózki widłowe 

- mile widziane

Zainteresowane osoby prosimy o przestanie 
bądź dostarczenie listu motywacyjnego 

oraz CV na adres: 
m ario la.w egner@ paula.com .pl 

tel. (62) 740 59 55

Zastrzegamy sobie prawo do kontaktu 
tylko z wybranymi kandydatami.

Prosimy o zamieszczenie w aplikacji następującej klauzuli: 
Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych 

dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji 
(zgodnie z Ustawą z dn. 29.08.1997 r. o ochronie danych 

osobowych, Dz. U. Nr 133, poz. 883 ze zm.).

www.tfp.com.pl Dołącz do nas!

TFP Sp. z o.o. producent tektury falistej i opakowań poszukuje 
kandydata/kandydatki na stanowisko:

Pracownik Magazynu
Wymagania: 
dyspozycyjność,
umiejętności pracy w zespole i zaangażowanie, 
gotowość do pracy w systemie 3-zmianowym. 
uprawnienia obsługi wózków widłowych

Oferujemy:
umowę o pracę.
atrakcyjne wynagrodzenie,
stabilne zatrudnienie w firmie o ugruntowanej
pozycji na rynku,
możliwości rozwoju zawodowego.

Aplikacje wraz z CV z dopiskiem:
„praca jnagazyn"
prosimy wysyłać na adres mailowy:

praca magazyn@tfp.com.pl 

lub na adres:

TFP Sp. z o.o. Dział Kadr 
Dziećmierowo 
ul. Katowicka 26 
62-035 Kórnik

W szelkich inform acji udzielam y  
pod num erem  telefonu: 61 8972 405

Świadczenia i dodatki dla pracowników: 
karta Multisport dla Pracownika 
dofinansowana przez zakład pracy, 
możliwość zakupu karty Multisport 
dla osoby towarzyszącej lub dziecka, 
bogaty pakiet świadczeń z Zakładowego 
Funduszu Świadczeń Socjalnych: 
możliwość uzyskania korzystnie 
oprocentowanej pożyczki na cele 
mieszkaniowe,
zapewniamy bezpłatny transport 
pracowników z 3 kierunków.

Trasy autobusów:
Dolsk -  Śrem -  Kórnik 
Kórnik -Śrem -  Dolsk

Miłosław -  Miąskowo -  Środa -  Kórnik 
Komik -  Środa Miąskowo -  Miłosław

Jarocin - Żerków - Klęka ~ Nowe Miasto -  Środa Wlkp. -  Kórnik 
Kórnik -  Środa Wlkp -  Nowe Miasto -  Klęka -  Żerków - Jarocin

Możliwość uruchomienia innych 
połączeń autobusowych w zależności 
od potrzeb pracowników.

- 1

Hi w y s o k a  jak o sr 
te k tu ry  fa lis te j 
; op ak o w ań

Prosimy o dopisanie klauzuli: Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych w mojej ofercie pracy dla potrzeb 
niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji (zgodnie z Ustawą z dnia 29.08 1997 r. o Ochronie Danych Osobowych; tekst jednolity z dnia 
26.06.2014 r., Dz. U. z 2014 r., poz. 1182). Jednocześnie oświadczam, że zostałem/am poinformowany/a o dobrowolności podania danych 
osobowych oraz prawie dostępu do treści swoich danych i ich poprawiania.

mailto:mariola.wegner@paula.com.pl
http://www.tfp.com.pl
mailto:magazyn@tfp.com.pl
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Oferty pracy z Powiatowego 
Urzędu Pracy w Jarocinie 

zgłoszone w okresie 
od 3 do 10 kwietnia

•  Kierowca kat. B
- Kebab Point S.C. - Jarocin

•  Pracownik ochrony z orzeczeniem 
o niepełnosprawności
- RW. Karabela-CK Sp. z o.o. - Kielce 
(miejsce wykonywania pracy Jarocin)

9  Mechanik samochodów ciężarowych, 
magazynier
- FTB Przemysław Banaszak 
Parzęczew

•  Koordynator pracy roznosicieli 
gazetek reklamowych
- Kaufland Polska Markety Sp. z o.o. 
Sp. k. - Wrocław (miejsce 
wykonywania pracy Jarocin i okolice)

•  Sprzedawca
- Przedsiębiorstwo Produkcyjno- 
Handlowe Mared Edyta Radomska 
-Jarocin

9 Kasjer/sprzedawca
- Belinda Sp. z o.o. - Jarocin

•  Kasjer/sprzedawca
- Ma Market Sp. z o.o. - Jarocin

•  Dekarz
- Bau-Technik Sp. z o. o. Sp. k. - Poznań

•  Cukiernik
- Gminna Spółdzielnia „Samopomoc 
Chłopska" -  Żerków

•  Pracownik biurowy
- Gastromax Sebastian Głowacki
- Jarocin

9  Pracownik magazynowy
- Gl Group Sp. z o.o. - Katowice 
(miejsce wykonywania pracy Gądki)

9 Pracownik produkcji
- R W. Shine Artur Kowalski
- Jarocin

9  Pomoc kuchenna
- Jarocin Sport Sp. z o.o. - Jarocin

STAN BEZROBOCIA 
W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 7 do 13 kwietnia

*  liczba 
bezrobotnych

1.615
wyrejestrowani

zarejestrowani

100
wyrejestrowani, 

którzy podjęli pracę

62 29

Agat Hurtownia Lodów 
i Mrożonek S. Stachowiak

poszukuje kandydata na stanowisko

M A G A Z Y N I E R
Od kandydata oczakujemy:
- prawo jazdy
- zaangażowanie
- dyspozycyjność

Oferujamy:
- pracę w dynamicznie 

rozwijającej się firmie
- rozwój osobisty i zawodowy
- możliwość awansu
- korzystny system wynagrodzeń
- wynagrodzenie ok. 14 zt/godz. 

na rękę

CV i list motywacyjny prosimy wystać na:
biuro@agatjarocm pl 

lub osobiście w siedzibie 
po wcześniejszym umówieniu

tel. 726 333 666

FIRMA ZATRUDNI:
HANDLOWCA

z bdb znajomością 
języka niemieckiego 

w mowie i piśmie. 
»Praca w biurze

SPEDYTORA
w ruchu międzynarodowym 

»Praca w biurze

tel. 603 878 356

m̂ NOM A ]

meble tapicerowane

Fabryka mebli tapicerowanych 
ze Środy Wielkopolskiej 

poszukuje osób na stanowisko:
M O N TA ŻYSTY  

KONTROLERA JAKOŚCI 
SZW ACZKI

Istnieje możliwość przyuczenia
CV prosimy wysłać na adres: tapicernia@ novapolska.pl

szwalnia@ novapolska.pl 
Kontakt telefoniczny: 61-286-06-36

W O R K
S I  DV I £  t  \ u /

A T R A K C Y J N E  S T A W K I 
DARMOWY TRANSPORT
Stanowisko: Pracownik produkcji/Pakowacz 

Miejsce pracy: Gądki k. Poznania
Nie wym agam y doświadczenia!

C o o fe ru jem y ?
• atrakcyjne stawki
• pracę na stałe
• rozbudowany system 

premiowy
• możliwość rozwoju
• darmowy transport 

do miejsca zatrudnienia *

Zadzwoń lub wyślij SMS o treści: PRACA 
Q + 4 8  5 0 8  0 4 0  131

CV prześlij na adres: pracownikmagazynu@workserwis.pl
Prosimy o zawarcie w CV klauzuli 

o przetwarzaniu danych osobowych.

ADROS Sp. z o. o. w  Dobrzycy 
poszukuje pracownika na stanowisko

ELEKTRYK
Osoby zainteresowane prosimy o kontakt telefoniczny: 

(6 2 )  7 4 2 -9 7 -0 0

CV i list motywacyjny prosimy przesyłać na adres: 
ul. Jesionowa 12 , 6 3 -3 3 0  Dobrzyca
lub na adres e-mail: adros@ adros.pl

najbliżej Ciebie

DINO Polska jest najszybciej rozwijającą się 
siecią supermarketów proximity w Polsce.

BIURO PROJEKTOWE
Obecnie poszukujemy osób m. in. na stanowiska:

P rojektant /  Asystent
projektanta branży sanitarnej i elektrycznej

Asystent pro jektanta
branży konstrukcyjnej i architektonicznej

Urbanista 
oraz inne

M ie js c e  p ra c y : K ro to s zy n
Jednocześnie oferujemy możliwość zdobycia bogatego doświadczenia zawodowego 

dla studentów kształcących się kierunkowo.
Aplikowanie przez stronę internetową 

w w w .m a rk e td in o .p l (zakładka„Kariera")

D IN O  P O L S K A  S .A . 
u l. O s tro w s k a  1 2 2 , 6 3 - 7 0 0  K ro to s z y n

O F E R T Y  P R A C Y

K E LN E R
POMOC KOCHENNA

WYMAGANIA:
1. U m ie ję tn o ś ć  p racy  w  zesp o le .
2 .  O d p o w ie d z ia ln o ś ć . D ys p o zy cy jn o ś ć  i z a a n g a ż o w a n ie .
3 . W y s o k a  k u ltu ra  o s o b is ta .
4 . M ile  w id z ia n e  d o ś w ia d c ze n ie  w  p racy  na s ta n o w is k u  k e ln e r/b a rm a n  
lub  p o m o c  k u c h e n n a .

OFERTA:
1. S ta b iln e  z a tru d n ie n ie  w  o p a rc iu  o u m o w ę  o p rac ę .
2 . M o ż liw o ś ć  ro zw o ju  z a w o d o w e g o .
3 . A tra k c y jn e  w y n a g ro d ze n ie  p o łą c zo n e  z s y s te m e m  p re m io w y m .

4 .  E la s tyc zn y  g ra fik .

Dokumenty aplikacyjne należy przesłać na adres: 
sekretariat@hoteljarocin.pl

KONTAKT:
Jarocin Sport Sp. z o.o. w  Jarocinie www.hoteljarocin.pl
ul. Sportowa 6, 63-200 Jarocin, tel. (62) 747 31 04 wew. 250

DINO Polska jest najszybciej rozwijającą się 
siecią supermarketów proximity w Polsce.

P R A C A  B IU R O W A
Obecnie poszukujemy osób m. in. na stanowiska:

Inspektor ds. BHP 
K onsultant H elpdesk

Specjalista

Business In te llig en ce
Specjalista

ds. system ów  fo tow o lta icznych
M ie js c e  p ra c y : K ro to s zy n

Aplikowanie przez stronę internetową 
w w w .m a rk e td in o .p l (zakładka „Kariera")

D IN O  P O L S K A  S .A . 
u l. O s tro w s k a  1 2 2 , 6 3 - 7 0 0  K ro to s z y n

PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA • PRACA

„BIREX” FIR M A  U SŁUG O W O  H A N D LO W A
zatrudni:

KIEBOWCÓW Z KAT. C+E
W y m a g a n ia : prawo jazdy kategorii C +  E, wszystkie dokum enty 

w ym agane w  zaw odzie kierowcy, karta kierowcy.

Zainteresowanych prosim y o kontakt 601 5 6 6  947, 63-200 Jarocin, ul. Poznańska 26, (w godz. 7.00 -15 .00 )

Apteka 
w Jarocinie

zat rudni

MAGISTRÓW 
ORAZ TECHNIKÓW 

FARMACJI
Kontakt: spharma@op.p!

http://www.opracy24.pl
mailto:tapicernia@novapolska.pl
mailto:szwalnia@novapolska.pl
mailto:pracownikmagazynu@workserwis.pl
mailto:adros@adros.pl
http://www.marketdino.pl
mailto:sekretariat@hoteljarocin.pl
http://www.hoteljarocin.pl
http://www.marketdino.pl
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MARIAN SZYMKOWIAK
L 8 2  (D o b ie s z c zy zn a )
l u d w ik  m a z u r e k
L 7 1  (Ż e rn ik i)
JANINA KUJAWA
L 9 4  (S u c h a )
JAN BŁASZCZYK
L 8 5  (D o b ie s z c zy zn a )

RYSZARD BANASZAK
I. 7 0  (W o lic a  P usta) 
RENATA CHOMIK  
I. 5 2  (J a ro c in )
RAFAŁ SZYMCZAK 
I. 5 9  (J a ro c in )  
KRYSTYNA CHROBOT 
I. 7 1  (Ł u s zc za n ó w )

KAZIMIERZ PARUS
I. 8 5  (J a ro c in )  
BRONISŁAWA DZIADEK 
I. 7 8  (J a ro c in )
CZESŁAW WOŹNICZKA  
I. 6 4  (W ita s z y c z k i)  
MARIA ANTCZAK 
I. 8 2  (P ru sy )

JAN FURMANIAK
I. 6 5  (M a g n u s z e w ic e )  
W ERONIKA WÓJCIK
I. 8 1  (M ie s z k ó w )

Rodzinom zmarłych 
składamy wyrazy współczucia

ZATRZYMAJ SIĘ

Rekolekcje inne niż wszystkie
Młodzież z Zespołu Szkół Po- 

nadgimnazjalnych nr 1 w Jarocinie 
w ramach rekolekcji wielkopostnych 
miała okazję spotkać się i poroz
mawiać z osobami zajmującymi się 
Pracą z ludźmi bezdomnymi i pro
stytutkami, a także z podróżnikiem 
Damianem Wolfem - „Wagabundą”, 
który pół roku spędził na wyprawie po 
Ameryce Południowej, dokumentując 
swoje podróże kamerą. Jego filmowe 
dzieło zostało pokazane w dolnym 
kościele św. Antoniego Padewskiego. 
Młodzież mogła dowiedzieć się, jak 
mądrze pom agać innym ludziom. 
^  związku ze śmiercią Laury Bier- 
nackiej zostały odwołane w arszta
ty hiphopowe. W intencji uczennicy 
modlono się na Drodze Krzyżowej 
1 w czasie mszy św. odprawionej na 
Skończenie.

Nauki głosił pochodzący z Jaroci- 
na ojciec Leonard Piotr Bielecki, który 
°becnie pełni posługę w Poznaniu. 
Jest duszpasterzem  akademickim 
0S z  rzecznikiem prasowym fran
ciszkańskiej prowincji św. Franciszka 
1 Asyżu. Rekolekcje poświęcone były 
Przede wszystkim prawidłowościom 
tycia duchowego, a także tematowi 
^Powiedzi, grzechów oraz Euchary-

jako prawdziwej ofiary. Wyjaśnił 
,stotę grzechu pierworodnego, które- 
^  dopuścili się Adam i Ewa w raju. 
Uczniowie szkoły średniej mieli też 
^kazję skorzystać z sakramentu po
kuty.

Ojciec Leonard podkreślił, że 
rzeczywistość aniołów i diabłów jest 
jak najbardziej realna. - Bóg pozwolił 
poznać Lucyferowi całą historię zba
wienia, żeby miał wybór I  co ten anioł 
musiał zobaczyć, te  wypowiedział Bogu 
posłuszeństwo i służbę? Poszło o mi
łosierdzie. Poszło o człowieka. O to, 
że Pan Bóg tak się uniżył, że stał się 
niższy od aniołów. O to, że narodzi 
się z człowieka i umrze za człowieka. 
Dlatego Lucyfer jest w stanie niena
wiści do człowieka. Ten, który.„niósł 
światło” próbuje udowodnić Bogu, że 
nie warto było umierać za człowieka
- tłumaczył ojciec Leonard. Dodał, że 
diabeł ciągle nas kusi, ponieważ chce 
ludzi ukarać na tysiące sposobów.
- Upokorzy cię grzechem, odbierze ci 
nadzieję, wiarę i pokój w sercu. On zna 
całą historię, w tym także twojego życia 
i jest w stanie dokładnie przygotować 
pokusy. Na początku się z tobą bawi. 
Myślimy, że to nie jest takie groźne 
i złe - tłumaczył kaznodzieja, powołu
jąc się na doświadczenie współpracy 
z egzorcystami i spowiadania osób 
opętanych.

Franciszkanin zwrócił także uwa
gę na to, że jeśli ktoś ma problem 
z codzienną modlitwą, to powinien 
na początek znaleźć czas choćby na 
pobożne i szczere wykonanie znaku 
krzyża. Zachęcał też, aby po kolej
nym upadku w grzech nie zwlekać ze 
spowiedzią i jak najszybciej chcieć na
prawić swoją więź z Bogiem. Problem

leży bowiem nie w tym, jak często 
upadamy, ale jak szybko podnosi
my się z tego. Nie należy się więc 
zniechęcać tym, że wciąż trzeba spo
wiadać się z tych samych grzechów. 
Ojciec Leonard podkreślił, że pokusy 
same w sobie nie są grzechem, ale 
już wystawianie się na nie, szukanie 
ich - tak. Zachęcał do comiesięcz
nej spowiedzi, a także dokładnego, 
jasnego nazywania popełnionych 
grzechów, podanie liczby i okolicz
ności ich popełnienia, żeby kapłani 
w konfesjonale nie musieli dopytywać 
się o szczegóły. Omówił też rozróż
nienie grzechów ciężkich i lekkich, 
a także warunki dobrej spowiedzi. 
- Nie może być tak, że ja  taką samą 
naukę i pokutę daję komuś, kto powie, 
że myślał o sprawach nieczystych i ko
muś, kto powie, że zdradził żonę. Dla 
nas kapłanów im precyzyjniej nazwane 
są grzechy, tym lepiej. Jeśli ktoś mówi, 
że nie był na Eucharystii w niedzielę, 
to ważne jest, czy było to spowodowa
ne chorobą, lenistwem czy brakiem  
kościoła - wyjaśniał ojciec Leonard. 
Stwierdził, że ściąganie na sprawdzia
nach nie jest grzechem ciężkim, ale 
materia też może być różna, ponie
waż braki wiedzy w przypadku stu
denta medycyny mogą mieć fatalne 
skutki. - Do spowiedzi nie idę wyłącznie 

»po to, żeby zostawić swoje grzechy, 
ale żeby stać się lepszym - podkreślił 
zakonnik.

(Is)

Jarocinianin rektorem 
rzymskiej uczelni

Urodzony w Jarocinie domi
nikanin - ojciec Michał Paluch 
został mianowany przez generała 
Zakonu Kaznodziejskiego rekto
rem Papieskiego Uniwersytetu św. 
Tomasza w Rzymie, znanego jako 
Angelicum. To drugi polski domi
nikanin, który będzie kierował tą 
rzymską uczelnią.

Ojciec Michał Paluch urodził 
się 14 marca 1967 r. w Jaroci
nie. W latach 1982-1986 uczył 
się w Państwowym Liceum M u
zycznym w Poznaniu, a następnie 
podjął studia w klasie fortepianu 
na Akademii Muzycznej w Kato
wicach. Rok później zmienił jed
nak decyzję. Postanowił poświęcić 
swoje życie Bogu i wstąpił do Za
konu Kaznodziejskiego, nazywa
nego Dominikanam i. Nowicjat 
odbył w klasztorze w Poznaniu.

Studiował w Kolegium Filozo
ficzno-Teologicznym w Krakowie. 
W 1995 roku ukończył je magi
sterium z teologii dogmatycznej. 
W tym samym roku przyjął świę

cenia kapłań
skie. Przez rok 
pracował na 
parafii w Pru
dniku. Potem 
s t u d i o w a ł  
we Fryburgu 
S z w a j c a r 
skim , gdzie 
w 2001 roku 
obronił doktorat z teologii dogma
tycznej. Od 2001 r. wykładał w Ko
legium Filozoficzno-Teologicznym 
Polskiej Prowincji Dominikanów 
w Krakowie, a w latach 2010-13 byi 
jego rektorem. W latach 2002-2010 
był rektorem Instytutu Tomistycz- 
nego w Warszawie. Cztery lata 
temu uzyskał habilitację z nauk 
humanistycznych w zakresie fi
lozofii w Instytucie Filozofii i So
cjologii Polskiej Akademii Nauk.’ 
Jako tzw. visiting professor w roku 
akademickim 2013-2014 wykładał 
na amerykańskim Notre Damę 
University.

(Is)

Serdeczne podziękowania za modlitwę, 
udział we mszy św. i pogrzebie, za zamówione msze św. 
ks. Michałowi Korachowi, ks. kanonikowi Ryszardowi 
Balikowi, pani organistce, panu Zbigniewowi Obarze, 
firmie „Jezierski”, Dyrekcji, gronu pedagogicznemu, 

pracownikom i uczniom Gimnazjum nr 1 w Jarocinie, 
nauczycielom i uczniom pozostałych szkół w Jarocinie 

i w Białobłotach, przyjaciołom Renatki, sąsiadom, 
delegacjom, krewnym i przyjaciołom rodziny, 

pracownikom służby zdrowia, wszystkim, którzy ją 
kochali i uczestniczyli w ostatniej drodze

ś . t p .

Renaty 
Chomik

sk ła da ją  
mąż z dziećmi 

rodzice i siostry

<

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul Moniuszki lOa 
tel (62) 747-18-20  

czynne od 8 00 do 17.00 
całodobowo tel 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY 
^ONAI PROFESJONALNA OBSŁUGĘ

0

OFERTA CENY USEUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

www.jezierskisc.pl
DYŻUR

CAE000B0WY

601-869-111

0DESZU 00 NAS... NAJTAŃSZA 
KOMPLEKSOWA 
OFERTA USŁUG 
CMI N I ARNO

POGR/tBOWYCH

v CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

iHtel. koin^509/660-948tlcałodoboM \l509/320z 12 k  y

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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PŁOTY
BRAMY
KOTŁY

PUPH
STAL WŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 3 0  

(plac GS) 
WILKOWYJA

Tel. 503/670-611

BRaKAR*S)Rwy

JAROCIN, ul. Warciana 58, tel. 601-901-710 
www.brukarstwojarocin.com

N A J T A Ń S Z A
POŻYCZKA
DLA KAŻDEGO

/ *

OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

k a t h haluplast
Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW

* okna, d rzw i Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■ rolety, moskitiery a4ao phskl 0 ńska, , ,  to£ Gs)
■ bramy, parapety teL (65)572 o830
■ drzwi wew. i zew. ko

Jarocin, ul. Wrocławska 50 
tel. 62 505-31-33

Pleszew, Dobrzyca,
ul. Ogrodowa 13 ul. Koźmińska 19 

tel. 62 742-58-755 tel. 62 741-34-78

Listwy przypodłogowe
O d 1 0 z ł / S Z t < Z 5 m >

P R O M O C J A !

TYNKI
od 85 zf/szt

HURTOW A SPRZEDAŻ PALIW
P.H.U. ŁUKPO L Sp.j. ul. 15 Sierpnia 7A 6 3 -2 2 0  Kotlin

ZA PR AS ZAM Y DO W SPÓ ŁPRACY ROLNIKÓW, 
PRZEDSIĘBIORCÓW  I STACJE BENZYN O W E

w w w . lu k p o l- t r a n s .c o m  Q) 6 0 7 - 1 9 9 - 5 0 0

GARAŻE BLASZANE 
- WZMOCNIONE 

BRAMY GARAŻOWE 
KOJCE DLA PSÓW

PRODUCENT
(65) 537-81- 20, (61) 610- 13- 39, 509-038-426

iv MONm
B O T O W Y  0 0

- bezczynszowy, nowoczesny, funkcjonalny

Koźminiec 1 2 7 ,63-330 Dobrzyca 
te!. 62 741-45-12.62 741- 45-98 

b iu ro@ m at tar.pl

PROMOCJA
DREWNA OPAŁOWEGO
TRANSPORT 
do 25 km i 
GRATIS* /

OBNIŻKA
CEN

do wyczerpania 
zapasów

www.mat-tar.pl * przy zakupie m inim um  4mp

G A R A Ż E  Blaszane B R A M Y Garażow e

C liNajniższe C E N Y  
Różne wymiary 

Dogodne R A TY  
Transport i montaż 

cały KRAJ

www.konstal-garaze.pl WZMOCNI
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388------------------------------- ---- --------- -------------- ---------------- ;_

OKNOBUD
OKNA I DRZWI PCV profil la fe > 7 7 X l T P
ALUPLAST 5- I 6-komorowe C S
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome X
- moskitiery, parapety

WITASZYCZKI 36a
tel. (62) 7 4 0 -1 9 -22 , 506/585-751 « C

MONTAŻ, POMIAR. TRANSPORT - GRATIS!

http://www.jarocinska.pl
http://www.brukarstwojarocin.com
http://www.lukpol-trans.com
http://www.mat-tar.pl
http://www.konstal-garaze.pl
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OGRODZENIA

P O W L E K A N A , O C Y N K O W A N A

KOMPLEKSOWY -  _ _  , Q _
m o n t a ż  ® 6 6 0  1 3 2  7 9 7

CENTRUM MONITORINGU

K i /  w
> v  V

OCHRONA TIGER SECURITY JAROCIN
w w w .tig e r-s e c u r ity .p l
tel.: (B2) 7 4 7 19 29 kom.: BB4 DG9 BG7 

6 3 -2 0 0  Ja ro c in , ul. P odchorążych  2a

$ e e a
grants

POWIAT

norway
grants

Konferencja informacyjno-promocyjna zamknęła projekt 
pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej 

na terenie powiatu jarocińskiego”

Dobiegła końca realizacja projektu pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności 
publicznej na terenie powiatu jarocińskiego” dofinansowanego ze środków 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2 0 0 9 -2 0 1 4  
oraz Norweskiego Mechanizmu Finansowanego w ramach Programu PL04 
„Oszczędzanie energii i promowanie odnawialnych źródeł energii”
W  ramach projektu, termomodernizacji zostały poddane dwa budynki użyteczności 
publicznej na terenie Powiatu Jarocińskiego tj. budynek Domu Pomocy Społecznej 
w Kotlinie oraz budynek administracyjny przy ul. Tadeusza Kościuszki 10 w Jarocinie. 
W ww. budynkach wykonano niezbędne prace, których efektem była poprawa ich 
efektywności energetycznej. Na prace termomodernizacyjne Powiat Jarociński 
pozyskał dofinansowanie w wysokości ponad 1,2 min złotych przy wkładzie 
własnym Beneficjenta wynoszącym nieco ponad 3 0 0  tys. złotych.
Zwieńczeniem projektu była zorganizowana w dniu 10 kwietnia 2 017  r. w budynku 
Starostwa Powiatowego w Jarocinie, konferencja informacyjno-promocyjna 
zamykająca projekt. Konferencja była podzielona na dwie części. Podczas pierwszej 
z nich omówiono główne cele projektu, zakres rzeczowy, wysokość dofinasowania 
oraz wskazano na rezultaty wynikające z realizacji projektu. W dalszej części 
autor audytu efektywności ekologicznej dla ww. budynków przedstawił sposoby 
oszczędzania energii oraz wskazał na istotne działania mające na celu poprawę 
efektywności ekologicznej w budynkach. Pod koniec'przewidziano również czas 
na odpowiedzi na pytania zadane przez uczestników konferencji.
Prelekcji przyglądali się członkowie Zarządu Powiatu Jarocińskiego oraz uczniowie 
z Zespołu Szkół Fbnadgimnazjalnych Nr 2 w Jarocinie i Zespołu Szkół Przyrodniczo- 
Biznesowych w Tarcach.

Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie powiatu jarocińskiego
Dofinansowana ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 

2009-2014 oraz Norweskiego Mechanizmu Finansowego 
w ramach Programu PL04 „Oszczędzanie energii i promowanie odnawialnych źródeł energii"

T A R T A K
■ d re w n o  ko n s tru k c y jn e
■ deska s za lu n k o w a
■ ła ty , k o n tr ła ty
■ im p re g n a c ja
■ d re w n o  o p a ło w e

Dysponujemy
transportem

Usługi
rębakiem

S K U P  TO PO LI
t e l .  6 0 2 / 6 4 2 - 0 8 3

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z. Tomczak
Nowe Miasto n. Wartą 

ul. Śremska 5 
tel. (61) 287-44-61 

tel. kom. 601/787-620

o fe ru je :
p ły ty  granitow e 
z całego św iata 
nagrobki (granit, lastriko) 
parapety, schody, blaty, 
p łytki
lite rn ic tw o  
tab lice  nagrobkowe 
elem enty gran itow e 
w g w łasnego pro jektu 

■ kostka gran itow a

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

ZAPRASZAMY DO SKLEPÓW 
SP0ŻYWCZ0-M0N0P0LWYCH

4  9  LEUłlATAN
^ -----J  TWÓJ DOBRY SĄSIAD

Lubinia 
Mata 97a

czynne: pon-sob 6 .0 0 -2 2 .0 0 ,  n ie d z . 1 0 .0 0 - 2 2 .0 0

d ~ ł l E U t l A T A N
^ -------' TWÓJ DOBRY SĄSIAD

C z e r m in  2 4

P l e s z e w
ul. Poznańska 61

P l e s z e w
ul. Sienkiewicza 29

Delma Extra 450g

Tymbark Aspetic 21 różne smaki

ul. K a liska  1 9 c z y n n e : p o n -so b 6 .0 0  2 2 .0 0 , 
n ie d z . 9 .0 0  2 2 .0 0

Oranżada Hellena 1,251 różne smaki

4 *

Sok Caprio 21 różne smaki

r
SPRZEDAŻ, MONTAŻ

' OSOBOWE DOJAZD DO KLIENTA 
CIĘŻAROWE 
i DOSTAWCZE r/~

> n a p ra w a  
o d p ryskó w
Pleszew, ul. Kubackiego 55

ATRAKCYJNE CENY

Tel. 6 6 0 - 2 5 2 - 0 9 7

ii 6 O

MASZYNY DO SZYCIA, HAFCIARKI 
SPRZĘT PRASOWALNICZY * 
AKCESORIA 
DO SZYCIA I HAFTU

SPRZEDAŻ NAPRAWA 
PRZEGLĄDY TECHNICZNE 
DORADZTWO I WYPOSAŻANIE 
PRACOWNI KRAWIECKICH
(pomoc przy założeniu działalności g o sp o d arcze j)

Tel. 602/128-512

PRO M OCJA
NA SPRZEDAŻ

STANOS Sp. z o.o.
Al Niapodlegtości 30 (plac GS). Jarocin 

tel 62/505 30 90lu b 697

http://www.jarocinska.pl
http://www.tiger-security.pl
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Brąz bez kontuzji

Trzy złote medale zdobyli 
w XIX Koźminieckim Wyścigu 
o Puchar Wójta Gminy Koź
minek 2017 kolarze Victorii 
Jarocin Helm an Sport. Na 
najwyższym stopniu podium 
stanęli Sandra Jędrzejak (ju
niorka młodsza), Milena Ję
drzejak (młodziczka) i Bartosz 
Golec (młodzik).

Na pochwały zasługują 
też inni kolarze z naszego te
renu, którzy uplasowali się na 
wysokich miejscach. Choć nie 
zakończyli rywalizacji na po

dium, przekroczyli linię mety 
w pierwszej dziesiątce.

Kolarze Victorii Jarocin 
i Victorii Kotlin (Artur Błasz
czyk, Kacper Dworczyk, Bar
tosz Golec, Milena Jędrzejak, 
Sandra Jędrzejak, Nikodem 
Marciniak) powołani do kadry 
wojewódzkiej młodzikówprze- 
bywali na zgrupowaniu w Mik
stacie (8-14 kwietnia), gdzie 
wraz z trenerem Bartoszem 
Miklerem przygotowywali się 
do sezonu.

(seb)

XIX KOZMINIECKI WYŚCIG 0  PUCHAR 
WÓJTA GMINY KOŹMINEK 2017 
Żak
► VIII. Maciej Strojecki (Victoria Jarocin)
► IX. Mikołaj Jankowski (Victoria Jarocin) 
Młodzik
► I. Bartosz Golec
► V. Artur Błaszczyk
► VII. Nikodem Marciniak
► VIII. Kacper Dworczyk 
Młodziczka
► I. Milena Jędrzejak 
Juniorka młodsza
► I. Sandra Jędrzejak

Trzy krążki warcabistów 
w Mistrzostwach Polski Juniorów

Złoty i dwa brązowe krążkizdobyli 
zawodnicy UKS-u Komorzanki Ko
morze w XXXV Mistrzostwach Polski 
Juniorów w warcabach 100-polowych 
w K arpaczu. - Celem dla naszych 
zawodników była walka o znalezienie 
się w ścisłej czołówce tych zawodów, 
choć po cichu chcieliśmy zdobyć me
da l Jesteśmy z nich dumni, że toczyli 
pojedynki trwające prawie trzy godziny 
- mówi Andrzej Ziaja, trener klubu.

Maksymilian Hałas zdobył złoty 
medal w grze błyskawicznej, a Bar
tosz Skiba brązowy w grze aktywnej. 
Kolejny brąz padł łupem Aleksandry 
Łukomskiej, która stanęła na podium 
także rywalizując w grze aktywnej.

Medale i wysokie miejsca war
cabistów  Komorzanki przybliżają 
ich do kadry Polski, która weźmie 
udział w sierpniu w Młodzieżowych 
Mistrzostwach Europy na Białoru
si oraz w Młodzieżowych M istrzo
stwach Świata, które odbędą się na 
przełomie października i listopada 
w Dąbkach. - Pod koniec kw ietnia 
nasi m edaliści Ola i Bartek wystar
tują w O gólnopolskiej O lim piadzie 
Młodzieży w warcabach 100-polowych. 
Są to tzw. drugie Mistrzostwa Polski. 
Po ich zakończeniu komisja Polskiego 
Związku Warcabowego wytypuje kadrę 
w każdej kategorii wiekowej na M i
strzostwa Europy i świata na warcaby 
64- i 100-polowe - wyjaśnia trener 
Ziaja.

(seb)
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W zawodach w  Karpaczu Komorzanka wystawiła pięciu warcabistów

Kadra UKS-u Komorzanki: Aleksandra  tu k o m s k a , P atrycja Tom czak, B artosz Skiba,

Jakub S zym ański, M aksym ilian  H atas

Trzecie miejsce wywalczyła Alek
sandra Grygiel (kat. do 70 kg) z Ippo- 
nu Jarocin w Akademickich Mistrzo
stwach Polski w Judo, które zostały 
rozegrane w Łodzi. Choć zakończyła 
rywalizację na podium, początek nie 
należał do udanych. - Pierwszą walkę 
stoczyłam z zawodniczką, która wygrała 
później całą kategorię wagową i uległam 
je j - mówi Ola. - Ta porażka sprawi
ła, że musiałam walczyć w repasażach. 
Trafiłam tam na rywalkę, którą dosyć 
szybko pokonałam. Rzuciłam ją  i dzięki 
temu awansowałam do kolejnej rundy, 
czyli walki o brązowy medal - dodaje. w 

Wtedy doszło do jarocińskiego

Brązowy 
medal był 
dla Oli 
Grygiel 
fct prawej) 
powodem  
do radości

pojedynku, bo przeciwniczką brązowej 
medalistki była Zuzanna Dworzyńska 
(wychowanka Ipponu Jarocin - przyp. 
red.) pochodząca z naszego miasta.
- Trochę się z nią męczyłam, bo zwycię
stwo przyszło dopiero w dogrywce przez 
tzw: rzut „za dwa rękawy ” - relacjonuje 
judoczka. Ola zdobyta tym samym zło
ty punkt i walka została zakończona.
- Kilka dni przed zawodami złapałam
drobną kontuzję. Cały czas się oba- 
wiałam, żeby ten uraz nie przerodził się 

*w coś poważniejszego, ale na szczęście 
wróciłam cała i do tego z medalem, więc 
wyjazd zaliczam do udanych - ocenia 
brązowa medalistka. * (seb)

Puchar Polski w Jarocinie
I. International White Tigers Cup Jaro

cin 2017 - taką nazwę będzie nosić turniej 
taekwondo, który zostanie zorganizowany 
21 i 22 kwietnia przez Białe Tygrysy Jaro
cin. Pierwszego dnia zaplanowano ważenie 
i rejestrację, a drugiego odbędą się walki. 
- Po zeszłorocznym turn ie ju  1. In terna
tiona l Girls & Women Cup Jarocin 2016  
padła propozycja, żebyśmy zorganizowali 
trochę większy turniej, który dostanie rangę 
Pucharu Polski - powiedział na konferencji 
prasowej Fryderyk Wróbel, prezes Białych 
Tygrysów Jarocin.

Szefowie klubu doszli do wniosku, że 
zamiast wydawać ogromne pieniądze na 
organizację wyjazdu na zawody, można zorga
nizować takie same w naszym mieście. - Do 
te j pory m ieliśmy małą liczbę zawodników

w
ty n m twWHITE

T IG E R S
TAEKWONDO OLIMPIJSKIE

Najlepsi juniorzy do lat 10 w grze błyskawicznej
I.  M aksym ilian  H a łas  (UKS Kom orzanka Kom orze)

II. Dom inik  R ubaj (S IN  R azem  Ś w iecie)

III. Łukasz M a le c  (M U K S Libero B aszn ia  D oln a)

Najlepsze juniorki do lat 10 w grze aktywnej
I. Kinga Krzych (M UKS Libero B aszn ia  D o ln a)

II. K arolina P aw lak  (OKS Sokół W rocław )

III. A leksandra tu ko m ska  (UKS Kom orzanka Komorze)

2 2  KWIETNIA 2 0 1 7

Puchar Polski P1
H ala  W id ow isko w o-S p ortow a Start godz. 8.00 
Jarocin S p o rt W alki p ó łf in a łó w ,
u l. S p o rto w a <  i fin a ło w e god :. 16.00

O R G A N IZ A T O R Z Y  I S P O N S O R Z Y : _  P A T R O N I M E D IA L N I:

W — - f w i  W| x s s s s

PWlK JjUJUeo ® ę  Twoja Wielkopolska .pl

p r m B T t
Najlepsi juniorzy do lat 10 w grze aktywnej
1. Łukasz M alec  (MUKS Libero Basznia Dolna) .w ić ś  I s e a p o i
II Patryk Żak (M U K S  Libero B aszn ia  D olna)
III. Bartosz Skiba (UKS Kom orzanka Komorze) JoPIK M A R T  K A C  S .C , la ro c  to k a j

startujących w turniejach w kraju i  za grani
cą. Teraz doszły nam bardzo liczne roczniki 
2006 i 2007, stąd pomysł, żeby także w Ja
rocinie odbył się Puchar Polski - dodał.

Na razie zgłosiło się ponad 330 taekwon- 
dzistów z ok. 30 klubów, a lista startujących 
zapełniła się w bardzo krótkim czasie. Dlatego 
też Białe Tygrysy myślą już o przyszłorocznej 
edycji zawodów. - Być może okaże się, że 
otrzymamy w przyszłym roku możliwość 
organizacji tu rn ie ju  rangi P2. Wówczas 
walki odbywałyby się w ciągu dwóch dni, 
a do Jarocina zawitałoby pewnie ok. 600 
zawodników - kontynuował szef Białych 
Tygrysów.

„Gazeta Jarocińska” i portal Jarocinska.pl 
są patronami medialnymi tych zawodów.

(seb)

http://www.jarocinska.pl
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I Bezlitosne biczowanie

^  Upłynie jeszcze kilka dni zanim wszyscy uwierzą, że Jaro ta  Jarocin naprawdę przegrała ze Świtem 
Skolwin aż 0:5.

„Panowie, pełna koncentracja od 
Początku! ” - krzyczeli do siebie piłkarze 
Jaroty jeszcze przed pierwszym gwizd
e m  sędziego. Mieli pewnie w głowach 
°statnie mecze, w których stracili bram
ki w pierwszych pięciu minutach.

Początek spotkania ze Skolwinem 
w wykonaniu gospodarzy wyglądał 
obiecująco. Mimo że gracze JKS-u nie 
ruszyli od razu do zmasowanego ataku, 
można było odnieść wrażenie, że po
walczą o trzy punkty z przeciwnikiem,

który zdecydowanie byt do pokonania.
Gospodarze sami jednak pokrzy

żowali sobie plany. W 24. minucie 
Sebastian Kmiecik sfaulował w polu 
karnym rywala wychodzącego z nim 
sam na sam, a sędzia podyktował rzut

kamy Nasz golkiper źle wyczul intencje 
Strzelca i rzucił się w przeciwległy róg 
bramki. Było 0:1. Kilka minut później 
mogło być już 0:2, ale jeden z piłka
rzy Skolwinu tak uderzył pitkę, że ta 
przeleciała tuż nad spojeniem słupka

z poprzeczką. Co się odwlekło, to nie 
ucieldo i drugi gol padł w 41. minucie 
po kombinacyjnej akcji całego zespołu. 
Tuż przed końcem pierwszej części 
meczu było już 0:3, a kibice przecierali 
oczy ze zdumienia.

- Pierwsza połowa wszystko usta
wiła. Trzy stracone gole, w tym dwa po 
tragicznych błędach, które znów nam 
się przydarzyły. Jak się przegrywa 0:3 
do przerwy, to bardzo ciężko jest odro
bić taką stratę - powiedział po meczu 
trener Jaroty Janusz Niedźwiedź. 
- W szatni mieliśmy krótką rozmowę. 
Mogę powiedzieć, że stać nas było na 
odwrócenie wyniku - dodał.

Po zm ianie stron gospodarze 
wreszcie oddali pierwszy celny strzał 
na bramkę. W ól. minucie gola strzelił 
Christian Nnamani, ale po jego cel
nym uderzeniu z przewrotld sędzia 
odgwizdał spalonego. Chwilę później 
po wymianie kilku szybkich podań, 
JKS znalazł się w polu karnym ry
wali. Niestety, strzał i dwie dobitki 
zostały sparowane przez bramkarza 
gości. - Kluczowy moment był, kiejty 
Jacek Pacyński wychodził sam na sam  
z bramkarzem. Gdyby wtedy strzelił na 
1:3, to może ten mecz potoczyłby się 
inaczej. Ale straciliśmy czwartą bramkę 
(w 74. minucie - przyp. red.) i ju ż wie
dzieliśmy, te  nie jesteśm y się w stanie 
podnieść - ocenił trener Niedźwiedź.

Piąty gol padł w ostatnich se
kundach doliczonego czasu gry. Po 
przejęciu piłki w środku pola goście 
ruszyli z kontrą czterema zawodni
kami przeciwko takiej samej liczbie 
obrońców. Defensorzy JKS-u bardzo 
nieudolnie przeszkadzali graczofn 
Świtu, a Sebastian Kmiecik spóź
ni! się z interwencją, co bezlitośnie 
wykorzystał Adam Ładziak kończąc 
bolesne biczowanie Jaroty. Kiedy 
piłka zatrzepotała w siatce, sędzia 
zakończył mecz.

(seb)

Nie spodziewaliśmy się, ie  tak łatwo 9 9
pójdzie nam strzelanie goli w Jarocinie. 
Podeszliśmy z szacunkiem do przeciwnika, ale 
znamy swoją wartość i dzisiaj ją  udowodniliśmy.

Muszą paść męskie słowa 9 9
w szatni. Jeżeli ktoś się obrazi, 
to trudno. Niech zda sprzęt, 
rozwiążemy kontrakt i będzie ok.

©  Jarota Jarocin ©  Jarota Jarocin ©  Jarota Jarocin ©  Jarota Jarocin ©  Jarota Jarocin

JAROTA JAROCIN ŚWIT SKOLWIN
0 :1  -  P aw eł Kraw iec (2 5 .)  -  z rzutu karnego, 0 :2  -  Krzysztof 

Filipow icz (4 1 .) , 0 :3  -  Krzysztof F ilipow icz (4 5 .) , 0 :4  

-  Kam il W ałków  (7 8 . ) , 0 :5  -  A dam  Ł adziak  (9 4 .)

> TABELA

III LIGA (GRUPA II)
Wyniki XXIII kolejki rozgrywek
Bałtyk Gdynia - Górnik Konin 2:2
Jarota Jarocin -  Świt Skolwin (Szczecin) 0:5
Vineta Wolin - KKS Kalisz 1 2
Lech II Poznań - Wda Świecie 1:0 ^
Polonia Środa Wlkp. - Sokół Kleczew 2:0
Chemik Bydgoszcz - Pogoń Lębork 0:1
Elana Toruń -  Leśnik Manowo 2:2
Pogoń II Szczecin - GKS Przodkowo 1:0
Tabela

1. Gwardia Koszalin 22 47 36:19
2. Lech II Poznań 23 44 45:21
3. Bałtyk Gdynia 23 42 34:22
4. GKS Przodkowo 23 40 45:27
5. Sokół Kleczew 23 40 41:31
6. KKS 1925 Kalisz 23 39 31:26
7. Elana Toruń 23 38 44:29
8. Świt Skolwin (Szczecin) 23 37 40:31
9. J a re tt Jarocin 23 3 1 . 33:33

10. Wda Świecie 23 30 39:36
11. Polonia Środa Wlkp. 23 29 30:31
12. Pogoń II Szczecin 23 28 27:35
13. Chemik Bydgoszcz 23 27 31:39
14. Górnik Konin 23 26 25:31
15. KS Chwaszczyno 22 25 38:47
16. Pogoń Lębork 23 23 24:46
17. Vineta Wolin 23 20 29:43
18. Leśnik Manowo 23 7 16:61

f ■ G A Z K T A  m W  U^ J a ro c iń s k a
d o g  s o o e g i I S S N  1 2 3 0 - 8 5 1 X
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do s ta r tó w  w
1  Trzy srebrne i trzy brązowe medale wywalczyły zawodniczki MUKS Białe Tygrysy Jarocin w turnieju Bydgoszcz Cup - imprezie 
z cyklu Pucharu Polski.

Ze srebrnych medali cieszyć się 
mogły Zuzanna Kaczmarek, Martyna 
Stasik i Natalia Wosiek, natomiast 
z brązowymi krążkami wróciły Anna 
Zbawiona, Alicja Kowańdy i Maria 
Gęstwa.

W bydgoskich zawodach wystarto
wało ponad 700 zawodników z sześciu 
państw, w tym rekordowo liczna, bo aż 
23-osobowa ekipa Białych Tygrysów 
Jarocin.

Najlepszy dla naszych taekwon- 
dzistek byt pierwszy dzień turnieju, 
w którym rozgrywano walki juniorów 
i kadetów. Łupem zawodniczek z ja 
rocińskiego klubu padło pięć medali. 
Niewiele brakowało, a nasze taekwon- 
dzistki wróciłyby do domu ze złoty
mi krążkami. Zuzanna Kaczmarek 
musiała poddać finałową walkę ze 
względu na kontuzję stopy, Martyna 
Stasik przegrała złoto w dodatkowej 
czwartej rundzie tzw. złotym punktem, 
a od Natalii Wosiek minimalnie lep
sza okazała się jej odwieczna rywalka 
Aleksandra Płoska.

Szósty krążek dołożyła dzień póź
niej Anna Zbawiona, która musiała 
poddać walkę półfinałową z powodu 
kontuzji. Piątą lokatę zajęła natomiast 
debiutująca wśród młodzieżowców 
Weronika Kaik (rywalizowała w dwóch 
kategoriach). Z powodu doznanej 
dzień wcześniej kontuzji do rywalizacji 
nie przystąpiła Zuzanna Kaczmarek.

Bardzo liczną ekipę Białe Tygiy- 
sy zgłosiły do rywalizacji młodzików. 
Z grona jedenastu zawodników swoje, 
często pierwsze walki w życiu, wygrali 
Eryk Mikołajczak, Piotr Kliś, Oliwier 
Sokowicz oraz M ichalina Wróbel. 
W Bydgoszczy wystartowali również: 
Klaudia Krukowska, Klaudia Łyskawa, 
Julia Jędrzejczak, Emilia Jędrzejczak,

Marta Stasik, Bartosz Gabrysiak i Ce
zary Trzcieliński.

- Po zeszłorocznym sezonie, w którym 
zdobywaliśmy bardzo dużo medali i to 
najczęściej złotych w pucharach Polski, 
a potem nie do końca potwierdziliśmy tę 
formę w imprezach mistrzowskich, w tym 
roku podchodzimy do startów troszkę 
inaczej - mówi Józefina Nowaczyk- 
-Wróbel, trenerka Białych Tygrysów 
Jarocin. - Oczywiście traktujemy je  nie
zwykle poważnie, ale moi podopieczni

nie są jeszcze w najwyższej form ie i gdy 
tylko coś się dzieje ze zdrowiem, od razu 
decydujemy o wycofaniu zawodnika z ko
lejnej walki - dodaje.

Białe Tygrysy skupiają się w tym 
roku na imprezach mistrzowskich, 
a przed nimi jeszcze jeden sprawdzian 
- 1. International White Tigers Cup 
Jarocin 2017, który odbędzie się 21 
i 22 kwietnia, a wystartuje w nim bli
sko 300 zawodników. - Być może część 
taekwondzistów, ze względu na walkę

0 ja k  najwyższe rozstawienie, pojedzie 
do Olecka, ale tak naprawdę cały czas 
myślimy o 26-28 maja, kiedy o medale 
m istrzostw Polski powalczą juniorzy
1 młodzieżowcy oraz o 2-4 czerwca, gdy 
o tytuł najlepszego w kraju bić się będą 
kadeci - wyjaśnia trenerka klubu.

Zupełnie inaczej Józefina Nowa- 
czyk-Wróbel traktuje występy mło
dzików. - Najważniejsze, że startują 
w tego typu imprezach, bo każdy występ 
to dla nich olbrzymi bagaż zdobytych

doświadczeń. A dopiero po kilku zawre 
dach będzie można oczekiwać, że oprócz 
pojedynczych wygranych walk, pojawią 
się również medale - kontynuuje.

Ekipa młodzików oraz część ka
detów, oprócz startu w zawodach, 
miała zapewnioną dodatkową atrakcję 
- oglądanie z trybun ćwierćfinałowego 
meczu Basket Ligi Kobiet pomiędzy 
Artego Bydgoszcz a Energą Katarzyn
ki Toruń.

(seb)

Złodzieje ukroili 
mJi. ramp 
MACIEJA 
PATERSKIEGO

W nocy z 13 na 14 kwietnia złodzieje ukradli 
rowery i koła zapasowe należące do grupy 
kolarskiej CCC Sprandi Polkowice, w której 
jeździ pochodzący z Jarocina Maciej Paterski.

„N a  strzeżonym parkingu przed hotelem  
w Valkenburgu, ukradziono nam  wszystkie  
18 rowerów oraz wszystkie kota zapasowe. Cię
żarówka wyposażona była w alarm i  dodatkowo 
byta zastawiona innym samochodem, a pom i
mo to złodzieje zdoła li się do n ie j włamać. Nie 
wiemy, ja k  obeszli te zabezpieczenia" - czytamy 
na oficjalnej stronie drużyny.

„Pomarańczowi" przygotowywali się w Ho
landii do rywalizacji w legendarnym jednodniowym 
klasyku Amstel Gold Race. Władze CCC Sprandi 
od razu zapowiedziały, że udział w tzw. „piwnym 
wyścigu" (16 kwietnia) nie będzie zagrożony.

Dzień przed startem na stronie zespołu 
pojawiła się informacja, że 16 z 18 rowerów udało 
się odnaleźć. „Najprawdopodobniej złodzieje 
przestraszyli się, gdyż fa k t kradzieży zosta ł 
bardzo mocno nagłośniony. ( . . . )  Policja zgodziła 
się wydać nam nasz sprzęt, a z Polski dotarły 
rowery zapasowe. Mamy więc teraz nadmiar, 
ale je s t to „problem ", który specjalnie nas nie 
m artw i" - czytamy w komunikacie grupy.

Relacja ze s tartu  Macieja Paterskiego 
w kolejnym numerze „Gazety Jarocińskiej".

(seb)

Wrócili z Kórnika z workiem medali
Dwanaście krążków wywalczyli zawod

nicy UKS-u Taekwondo Jarocin w I kolejce 
XVII Ligi Taekwondo Wesołek rozgrywanej
0 Puchar Burmistrza Kórnika. To spory 
sukces biorąc pod uwagę, że do rywalizacji 
przystąpiło niemal 400 uczestników.

Taekwondziści wzięli udział w konku
rencji sprawnościowej, układach formalnych
1 walkach. Bardzo dobrze wystartowała 
Antonina Dajczak, która w kategorii wie

kowej 8-9 lat wywalczyła dwa złote medale. 
Również dwa krążki (złoty i brązowy) trafiły 
do Remigiusza Wachowiaka. Na pochwały 
zasługuje także postawa naszych zawodni
ków w walkach. W tej konkurencji zdobyli 
siedem krążków. Kilku nowych przebiło się 
do strefy medalowej. - O d2017roku Polski 
Związek Taekwondo wprowadził turnieje 
rankingowe Pucharu Polski. Pojawiło się 
bardzo dużo zawodów wymuszających starty

i zdobywanie punktów do rankingu PZTO. 
Była obawa, że uderzy to w Ligę Taekwondo 
Wesołek. Jednak okazało się, że przyjeżdża 
do nas coraz więcej zawodników i klubów 
z Polski - wyjaśnia Piotr Wesołek, trener 
UKS TKD Jarocin. - Przy tak ogromnej 
frekwencji o medale było bardzo trudno, bo 
w niektórych konkurencjach startowało ponad 
70 uczestników - dodaje.

(seb)

MEDALE ZDOBYTE P R ^ Z  
ZAWODNIKÓW UKS-U 
TAEKWONDO JAROCIN
Ztoto
Małgorzata Bartoszak 
Patryk Busza 
Antonina Dajczak (dwa) 
Bartosz Wachowiak 
Srebro
Anna Czapulak 
Kinga Grygiel (dwa) 
Matylda Marcinkowska 
Kamila Sitek 
Brąz
Weronika Smołaga 
Remigiusz Wachowiak

KLASYFIKACJA DRUŻY
NOWA KONKURENCJI 
SPRAWNOŚCIOWEJ
(21 zespołów)
I. K.S. Rapid Śrem
II. Team Frankiewicz
III. AZS Poznań

V. Taekwondo Jarocin

KLASYFIKACJA DRUŻY
NOWA WALK
(20 zespołów)
I. Team Frankiewicz
II. AZS Poznań
III. UKS Oaza Kórnik

X. Taekwondo Jarocin

KLASYFIKACJA ŁĄCZNĄ 
DZIECI 8 -9  LAT
III. Antonina Dajczak 
XXIV Anna Czapulak

i i
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KLASYFIKACJA U C ZN A

MŁODZIKÓW
XII. Patryk Busza 
XXXIV Kamila Sitek

KLASYFIKACJA ŁĄCZU* 
JUNIORA MŁODSZEGO
N  Remigiusz Wachowiak

XIII Bartosz Wachowiak
XXVI Matylda Maiunkowsua

http://www.jarocinska.pl

